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.11 Kasım 2017’de 6. Olağan 
Genel Kurulunu gerçekleştirecek 
olan Türk Eğitim Sen Manisa 
Şubesi’nde seçim süreci 
başladı.5 Ekim’e kadar delege 
müracaatları alınırken, delege 
müracaatları askıya çıktıktan 
sonra kesinleşen delege 
listeleriyle birlikte ilçelerde 
delege seçimleri yapıldı. 
11 Kasım’da yapılacak olan 
seçimde başka aday çıkmazsa 
mevcut Başkan Mustafa Atalay 
ile Şube Teşkilatlandırma 
Sekreteri Hamit Aydın yarışacak. 
Bu seçim aynı zamanda 4 
Ağustos 2015’te hayatını 

kaybeden Türk Eğitim Sen 
Manisa Şube Başkanlarından 
merhum Recep Varlıakman’dan 
sonra yapılan ilk seçim olacak. 
Başkan Atalay, yönetim kurulu 
toplantısında başkanlığa 
seçilmişti. 
Manisa Merkez’de yaklaşık 800, 
il genelinde 3 bin 300 kişi 125 
delegeyi seçmek için sandık 
başına gitti.  10’u doğal delege 
olmak üzere toplam 135 delege 
yeni başkanı seçmek için sandık 
başına gidecek.

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi il genelinde 
yürüttüğü asfalt 
çalışmaları ile 
vatandaşların seyahat 
konforunu ve yol 
güvenliğini arttırırken 
aynı zamanda da 
vatandaşların seyahat 
sürelerini de kısaltıyor.
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı 
Mustafa Genç ve Yol 
Yapım ve Onarım 
Dairesi Başkanı Fevzi 
Demir, Akhisar’da 
devam eden yol yapım 
çalışmalarını yerinde 
inceledi. Genç ve 
Demir’e Manisa 
Büyükşehir Belediyesi 
Sosyal Hizmetler 
Dairesi Başkanı Merve 
Ateş de eşlik etti.

Bahçeli Manisa'ya Geliyor! 

Türkiye Esnaf ve 
Sanatkarlar 
Konfederasyonu 
(TESK)  İstişare, 
Değerlendirme, 
Eğitim ve Mesleki 
Dayanışma 
Toplantısı 
Antalya'da 
başladı. 19 
Ekim’e kadar 
sürecek olan 
toplantılara 13 
federasyon, 82 
esnaf ve 
sanatkarlar 
odaları birliği 
başkanı, yönetim 
kurulu üyeleri ve

 genel 
sekreterleri 
katıldı. 
Manisa’dan 
toplantıya TESK 
Yönetim Kurulu 
Üyesi ve MESOB 
Başkanı Hasan 
Geriter,  Türkiye 
Elektrik 
Elektronik 
Teknisyenleri 
Esnaf ve 
Sanatkarları 
Federasyonu 

Manisa Genç İş 
Adamları Derneği 
Başkanı 
(MAGİAD) Ömer 
Geriter, kentsel 
dönüşümle ilgili 
Büyükşehir, 
Yunusemre ve 
Şehzadeler 
Belediyelerine 
dönüşüm 
çağrısında 
bulundu. 
 Başkan Ömer 
Geriter, yetkililere 
seslenerek 
Manisa’daki

 kentsel dönüşümün 
bina bazlı değil, ada 
bazlı olarak 
düşünülmesi 
gerektiğini ve 
böylelikle daha 
yaşanabilir bir yaşam 
alanı oluşturulması 
gerektiğini vurguladı.
Başkan Ömer 
Geriter 
açıklamasında şu 
ifadeleri kaydetti: 
"Kentsel dönüşüm, 
kentteki afet riski 
taşıyan alanların 

 yapılmasını 
öngörmektedir. 
Kısaca kentsel 
dönüşümle kaçak 
yapılaşmanın önüne 
geçilmesi, depreme 
dayanıklı olmayan, 
ekonomik ömrünü 
doldurmuş binaların 
yeniden yapılarak 
olası doğal afetler 
sonucu oluşacak 
zararların en aza 
indirilmesi 
amaçlanmaktadır. 
Kentsel dönüşüm

 riskli binaların yıkılıp 
yeniden yapılması 
yanında, yerleşim 
yerlerinin kongre ve 
kültür merkezleri, 
park ve eğlence 
alanları gibi modern 
ihtiyaçlarının 
karşılanmasını da 
içermektedir.”
Tarım ve sanayi 
kenti Manisa’ya 
yakışır kentsel 
dönüşüm vurgusu
Manisa’nın tarih 
dokusuyla, tarımıyla, 
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Türkiye’de 
meydana gelen iş 
kazalarının 
önlenmesi, 
nedenlerinin 
masaya 
yatırılması, kamu 
ve özel tüm kurum 
ve kuruluşlarının 
konuyla ilgili bilgi 
alışverişinde 
bulunması 
amacıyla 
düzenlenen İş 
Sağlığı ve 
Güvenliği Zirvesi 
4.kez konunun 
uzmanları, işveren 
ve çalışanları bir 
araya getirdi.

    İş ve siyaset 
dünyasından çok 
sayıda ismin 
katıldığı zirveye 
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Sağlık

 İşleri Daire 
Başkanı Talip 
Akbaş, İş Sağlığı ve 
Güvenliği Şube 
Müdürlüğü 
çalışanları da 
katıldı. Daire 
Başkanı Talip 
Akbaş, 
“Belediyelerde İSG 
Uygulamaları” 
başlıklı oturumda, 
Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin 
konuyla ilgili 
çalışmalarını ve 
eğitimlerini içeren 
bir sunum yaptı.
“Bilinç en üst 
düzeydeZirveye 
katılanlara Manisa 
Büyükşehir 
Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün’ün 
selamlarını ileterek 
ve Büyükşehir 

Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, 
bu yıl 16-22 Ekim tarihleri 
arasında gerçekleştirilecek 
3. Uluslararası Yunus Emre 
Günleri programını 
Yunuspark’ta düzenlediği 
basın toplantısıyla 
kamuoyuna duyurdu. 
Toplantıya Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi, AK Parti İl 
Başkanı Berk Mersinli, AK 
Pari İlçe Başkanı Zafer 
İkinci, AK Parti İl Başkan 
Yardımcısı Özkan Satılmış, 
Belediye Başkan 
Yardımcıları Ramis Şiyak, 
Şule Uygur, İdris Avşar, 
Başkan Danışmanı 
Kefaeddin Öz, Daire 
Müdürleri ve basın 
mensupları katıldı. 
Toplantıda konuşan 
Belediye Başkanı Çerçi, bir 
hafta sürecek 
rganizasyonun dopdolu 
geçeceğini söyledi.Bu yıl 9 
ülkenin katılacağı program 
hakkında bilgi veren 
Başkan Çerçi, 70’den 70’e 
herkese hitap eden bir 
etkinlik programı

 düzenlediklerini aktardı.
'AMACIMIZ ÖĞRETİLERİNİ GELECEK 
NESİLLERE AKTARMAK›
Belediye Başkanı Çerçi yaptığı 
konuşmada, noktasında üzerimize 
düşeni yapacağız. Bilim insanları, 
sanatçılar eşliğinde çocuklarımıza, 
gençlerimize onun öğretilerini 
ulaştırmaya gayret edeceğiz. Emeği 
geçen tüm arkadaşlarıma teşekkür 
ediyorum.

     Manisa’ya yakışır bir program 
olacak. Tüm halkımızı 
organizasyonlarımıza davet ediyoruz” 
diye konuştu.
NESİLDEN NESİLE AKTARILACAK
Yunusemre Belediyesi’nin anlamlı bir 
çalışmaya imza attığını kaydeden AK 
Parti İlçe Başkanı Zafer İkinci ise, 
“Başkanımız Dr. Mehmet Çerçi ve 
ekibini tebrik ediyorum. Uluslararası 
Yunus Emre Günleri organizasyonunun 
3.sünü yapacağız. 

    Her sene Yunus Emre Günleri 
kutlanacak. 

Değerli Başkanımızın başlattığı bu 
etkinlik İnşallah dilden dile, nesilden 
nesile devam eder” dedi.  

YEDİDEN YETMİŞE HERKESE HİTAP EDECEK
AK Parti İl Başkanı Berk Mersinli de konuşmasında şu 
ifadelere yer verdi: “Başkanımız Dr. Mehmet Çerçi, tıp 
doktoru olmasaymış, sanatçı olacakmış. Her 
dokunduğu yere sanatçı hassasiyeti ile temas ediyor. 
Geçtiğimiz günlerde cami temeli atılmıştı. Baktığımız 
zaman bir cami olmanın yanı sıra bir sanat eseri gibi 
bir eser ortaya çıkıyor.  
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Bağımsız Gençler Mektebi Projesi
1975 Maltaspor Kulübü tarafından yürütülen 
Bağımsız Gençler Mektebi projesi tüm hızı 
ile devam ediyor. Gençlik ve Spor Bakanlığı 
tarafından finanse edilen Manisa 
Cumhuriyet Başsavcılığı, Yunusemre 
Belediyesi, İl Halk Sağlığı Müdürlüğü, Aile 
ve Sosyal Politikalar İl Müdürlüğü, İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü, Yeşilay, Mak-Göç ve 
Türkiye Dağcılık Federasyonu İl Temsilciliği 
tarafından desteklenen proje gençleri 
bağımlılılardan uzak tutmak amacı ile 
gerçekleştirilecek 1 yıllık süreci kapsıyor. 
Sportif, sosyal ve kültürel faaliyetler 
gerçekleştirilecek proje kapsamında 
Bağımsız Gençler geçtiğimiz hafta sonu 
antrenman sonrasında çevre temizliği 
yaptılar. Projenin sportif koordinatörü 
Bayram KOKULU gözetiminde yapılan 
çevre temizliği etkinliği ile katılımcı 
gençlerin ve heryaştan bireyin çevre 
duyarlılığını artırmak hedeflendi.
(Haber Merkezi)

Uluslararası Yunus Emre Günleri 

Bugün Başlıyor
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Spor Salonunun Çevresine Estetik Dokunuş
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
ve Turgutlu Belediyesi’nin ortak 
yatırımı Ergenekon 
Mahallesi’nde yapımı 
tamamlanan Turgutlu Kapalı 
Yüzme  Havuzu ve Spor 
Salonu’ndan peyzaj 
çalışmalarında sona yaklaşıldı. 
Son olarak salon çevresine 5 
bin 300 metrekarelik rulo çim 
serilerek, mevcut alan 
yeşillendirildi.aşkanı Cengiz 
Ergün ve Turgutlu Belediye 
Başkanı 

Turgay Şirin’in Turgutlu 
gençliğine armağanı olan 
Turgutlu Kapalı Yüzme Havuzu 
ve Spor Salonu’nun peyzaj 
çalışmalarında da sona gelindi. 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Kent Estetiği Daire Başkanlığı’nın 
60, Turgutlu Belediyesi Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü’nün de 60 
personeliyle  hummalı 
çalışmaların gerçekleştirildiği 
alanda son olarak 5 bin 300 
metrekarelik rulo çim 

çalışması yapıldı. Açılış öncesi 
son rötuşların gerçekleştirilerek 
ortaya ilçeye yakışan bir 
çalışmanın çıktığını söyleyen 
Turgutlu Belediye Başkanı Turgay 
Şirin,  “Ergenekon Mahallemiz’de 
ilçemize yakışır bir salon yükseldi. 
Çevresinin de salonun görkemini 
ortaya çıkarır nitelikte olması 
adına ekiplerimiz yoğun mesai 
harcadı. Park Bahçeler 
Müdürlüğümüz’ün aydınlatma, 
süs havuzu, kamelya oturma 
alanları, çocuk oyun gurubu 
yerleştirmelerinin 

ardından Manisa Büyükşehir 
Belediyesi ile Park ve Bahçeler 
Müdürlüğümüze bağlı 
ekiplerimizce salon etrafının rulo 
çim ile yeşillendirme çalışması 
yapıldı.Hem iç görünümü hem de 
dış görünümüyle son derece 
modern bir yatırım olan 
salonumuzda emeği geçen tüm 
çalışanlarımıza teşekkür 
ediyorum. İnşallah en kısa süre 
içerisinde ilçe halkımızla bu 
önemli yatırımın açılışında bir 
arada olacağız” dedi.
(Haber Merkezi)

Türk Eğitim Sen Manisa Şubesi’nde 
Seçim Süreci Başladı

TESK İstişare, Değerlendirme, 
Eğitim ve Mesleki Dayanışma

 Toplantısı Başladı
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YUNUSEMRE’DEN BARBAROS’TA

HUMMALI ÇALIŞMA
Yunusemre 
Belediyesi Barbaros 
Mahallesi’nde kilitli 
parke ve bordür 
döşeme, 
aydınlatma, kaldırım 
düzenleme 
çalışması yapıyor. 

   Vatandaşların 
yeşil, temiz ve güzel 
bir şehirde 
yaşaması için 
çalışmalarını

 sürdüren 
Yunusemre 
Belediyesi, 
Barbaros 
Mahallesi’nde de yol 
düzenleme 
çalışması 
gerçekleştiriyor. 
 Mahallede altyapı 
çalışmalarının 
tamamlandığı 
yerlerde yol 
çalışmasına 
başlayan ekipler, 
kilitli parke ve 
bordür döşeme ile 
kaldırım düzenleme 
çalışması yapıyor.
Bölgede hummalı

BAŞKAN ÖMER GERİTER’DEN KENTSEL DÖNÜŞÜM ÇAĞRISI 
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belirlenip, sağlıklı 
ve de yaşanılabilir 
hale getirilmesidir.  
Kanun, Türkiye’nin 
her tarafındaki kent 
ve köylerdeki 
ekonomik ömrünü 
tamamlamış, 
yıkılma riski 
taşıyan binaların 
devletin sağladığı 
yapım kredisi, kira 
yardımı, belediye 
harç-vergi 
avantajlarını da 
kullanarak yeniden

Klasik Türk Sanatları Sergisi Açıldı

Klasik Türk Sanatları Sergisi Açıldı
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Manisa 
Büyükşehir 
Belediyesinin 
aylık kültür 
sanat etkinlikleri 
kapsamında 
‘Klasik Türk 
Sanatları 
Sergisi’ açıldı. 

     Sanatçılar 
Suna ve Arkın 
Ongan’ın 
sergisinde 
minyatür, Hüsn-
i-hat, çini ve 
tezhip 
sanatından 
eserler yer

 alıyor. 
Sergi, 13-22 Ekim tarihleri 
arasında Manisa 
Büyükşehir Belediyesi

 Fatih Sergi 
Salonu’nda 
gezilebilir.Klasik 
Türk Sanatları 
Sergisi

Manisa 
Büyükşehir 
Belediyesinin 
aylık kültür 
sanat etkinlikleri 
kapsamında 
Büyükşehir 
Belediyesi Fatih 
Sergi 
Salonu’nda 
açıldı.Açılışa, 
Büyükşehir 
Belediyesi 
Başkan 
Danışmanı 
Nursel 
Ustamehmetoğl
u ve HAKDEM 
Şube Başkanı 
Reyhan 

Büyükşehir 
İş Güvenliği Zirvesinde
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Büyükşehir Hayatı Değil 

Yolları Kısaltıyor

  
  7'de
Sayfa

Yunusemre Belediyesi 
Park ve Bahçeler 
Müdürlüğü ekipleri 
ilçenin belirli 
noktalarında 
çimlendirme, 
çiçeklendirme ve çevre 
düzenlemesi 
yapıyor.Yemyeşil Bir 
Yunusemre için ilçede 
çalışmalarını aralıksız 
sürdüren 

YUNUSEMRE’DE ÇEVRE 
DÜZENLEMELERİ SÜRÜYOR

  
  9 a
Sayfa

'd



16 EKİM 2017 PAZARTESİ 11.SayfaHAFTALIK-SİYASİ-AKTÜEL2.Sayfa HAFTALIK-SİYASİ-AKTÜEL

16 EKİM 2017 PAZARTESİ

CHP’li Biçer, bugün TBMM 
Genel Kurulu’nda aldığı 1 
dakikalık söz esnasında 
Müftülüklere Nikah yetkisi 
vermeyi amaçlayan ve 
önümüzdeki günlerde Genel 
Kurula gelecek olan Nüfus 
Hizmetleri Kanunu ile Bazı 
Kanunlarda Yapılan 
Değişiklik Yapılmasına Dair 
Kanun Tasarısı’na karşı Nar 
Kadın Dayanışması’nın 
bildirisini okudu.

"Karanlığa 
bırakmayacağımız bir 
gelecek, mücadeleyle 
kazandığımız haklarımız 
var" başlıklı bildiriyi okuyan 
Biçer, şunları ifade etti:

"Nüfus Hizmetleri 
Kanunu’nda değişiklik yapan 
kanun tasarısındaki il ve ilçe 
müftülüklerine nikah kıyma

 yetki verilmesi, medeni 
hukukun yerini şer’i hukuk 
gibi dini referanslı 
düzenlemelerin almasının 
başlangıcı olacak. İkili hukuk 
yaratılarak medeni hukuk 
yok sayılacak.

“Müftülere verilen nikah 
yetkisi” laiklikten 
vazgeçilmesidir. Hayır! 
Laikliği kazanacağız!

“Evde yapılan doğumlarda 
doğum bildiriminde sözlü 
beyan yeterli olaca

  k” bu da çocuk yaşta 
evliliklerin doğum nedeniyle 
hastanelerde açığa 
çıkmasının, kaydının 
tutulmasının önüne geçecek. 
Bu maddeyle birlikte çocuk 
istismarı meşrulaştırılmaya 
çalışılacak.

Hayır! Vazgeçmeyeceğiz!

Kimi fetvayla, kimi 
düzenlemeyle, kimi meclise 
Hayır! Vazgeçmeyeceğiz!

Kimi fetvayla, kimi 
düzenlemeyle, kimi meclise 
getirilen bir kanun tasarısıyla 
hep aynı… Kadın 
düşmanlığı!

Mücadele ile elde ettiğimiz 
kazanımlardan geri adım 
atmayacak, yaşamlarımızı 
onların inisiyatifine 
bırakmayacağız. 
Kazandığımız haklara saldırı 
niteliğindeki yasa tasarısı 
derhal geri çekilmelidir!

Karanlığa bırakmayacağımız 
bir gelecek, mücadeleyle 
kazandığımız haklarımız 
var!"
(Haber Merkezi)

Nar Kadın Dayanışması'nın müftülük 
yasasına karşı bildirisi TBMM'de CHP 
Manisa Milletvekili Tur Yıldız Biçer 
tarafından okundu. Öğretim ikinci sırada geliyor. 

Tüm dersleri, formülleri, 
matematiği öğretmek öğretim 
kısmında yer alıyor. Ancak ilk 
sırada eğitim geliyor. Eğitim 
gerçekten de son derece 
önemlidir. Eğer ki sizler eğitim 
kısmını ihmal ederseniz. 
Öğretim kısmıyla yetişen 
öğrenciler, derslerde öğrenmiş 
oldukları formüllerle evlerinde 
patlayıcılar yaparak canların 
yanmasına insanların ölmesine 
sebebiyet verebilirler.

 tebrik ederek sözlerine 
başlayan Şehzadeler Belediye 
başkanı Ömer Faruk Çelik 
“Öncelikle görevlerine yeni 
başlamış olan değerli okul 
müdürlerimizi tebrik ediyor, yeni 
görevlerinde başarılar diliyorum. 
Şehzadeler Belediyesi olarak 
eğitime büyük önem veriyoruz. 
Bu bağlamda görevlerimiz 
arasında olmamasına rağmen 
ilçemizde ki bütün okullarımızı 
destekliyoruz. Şehzadeler 
ilçesinde sıfırdan bir okul 
yapılabilecek olan bir bütçeyi 
okullarımızın eskiliklerinin 
giderilmesi ve tadilatları için 
harcadık. Görev süremiz 
boyunca bütçemiz el verdiğince 
bu desteklerimizi vermeye 
devam edeceğiz.

    Sizlerin kutsal bir görev 
yaptığınızın bilinci içerisindeyiz. 
Bizler çocuklarımızı sizlere 
emanet ediyoruz. Şehzadelerde 
eğitime büyük önem veren 
başarılı bir Kaymakamımız var.

Değerli Kaymakamımıza da tüm 
destekleri nedeni ile çok 
teşekkür ediyorum. 
Şehzadelerde büyük bir uyum 
içerisinde çalışıyoruz. Buda 
ilçemizin eğitimi açısından 
büyük avantajlar sağlıyor. 
Önceki yıllarda eğitim büyük 
zorluklarla yapılıyordu.Bizim 
dönemimizde okulun yarısı ders 
kitaplarını aramakla geçiyordu.
Ancak şuan Hükümetimizin 
yaptığı çalışmayla tüm öğrenci 

 kardeşlerimiz okula 
geldiklerinde kitapları masaların 
üzerinde oluyor. Ücretsiz bir 
şekilde ders kitaplarına 
ulaşabiliyorlar. 

   Okullarla alakalı olarak 
fizikiimkânlar her koşulda çözüle 
bilir, ancak içerisinde eğitimi 
kendine dert etmemiş 
öğretmenler ve idareciler yoksa 
o binalar, okullar bir mana 
etmezler. Eğitim ve Öğretim 
diyoruz.

(Haber Merkezi)Ancak eğitimi de 
beraber ve güzel bir şekilde vere 
bilirsek, öğrendiklerini eğitim ile 
birlikte insanların sağlığı ve 
kurtuluşu için kullanırlar. Bu 
noktada eğitim faaliyetlerini asla 
ihmal etmemeliyiz. Bizler 
okullarımızı, öğrencilerimizi ve tüm 
öğretmenlerimizi önemsiyoruz. 
Çünkü en büyük yatırımın insana 
yapılan yatırım olduğunu çok iyi 
biliyoruz” dedi.

(Haber Merkezi)

Şehzadeler Belediye 
Başkanı Ömer Faruk Çelik, 
Şehzadeler İlçesinde yeni 
eğitim-öğretim yılı başında 
okullara yeni atanan okul 
müdürleri, Şehzadeler 
Kaymakamlığının 
düzenlemiş olduğu uyum 
seminerinde okul müdürleri 
ile bir araya gelerek, 
Şehzadeler Belediyesinin 
eğitim ve okullara yapmış 
olduğu yatırımları anlattı.
Şehzadeler Belediye 

Başkanı Ömer Faruk Çelik, 
İlçe genelinde okullara yeni 
atanan okul müdürleri ile bir 
araya geldi. Şehzadeler 
Kaymakamlığının 
düzenlediği uyum 
seminerine Kaymakam 
İsmail Çorumluoğlu, 
Şehzadeler Belediye 
Başkanı Ömer Faruk Çelik, 
İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Ebubekir Ermiş ve yeni 
atanan okul müdürleri 
katıldı.

Okul müdürleri uyum 
seminerinde ilk olarak söz alan 
Şehzadeler Kaymakamı İsmail 
Çorumluoğlu “Öncelikle 
ilçemizde yeni göreve başlayan 
siz değerli okul müdürlerimizi 
tebrik ediyor, başarılı bir dönem 
geçirmenizi diliyorum. Okullarda 
idareci olmak çok önemlidir. Bu 
nedenle sizleri zor görevler 
bekliyor. 

    Bizler şehrin yöneticileri 
olarak her zaman gerekli olan 
desteğimizi okullarımıza 
sunuyoruz. Sunmaya da devam 
edeceğiz. Zaten gittiğimiz her 
okulda Şehzadeler 
Belediyemizin izlerini görüyoruz. 
Asli görevi olmamasına rağmen 
Şehzadeler Belediyemiz 
okullarımızın birçok ihtiyacını 
mutlaka kaşıyor. 

   Bu noktada eğitime büyük 
destekler sunan Şehzadeler 
Belediye Başkanımız Ömer 
Faruk Çelik’ e çok teşekkür 
ediyorum” dedi. Kaymakam 
İsmail Çorumluoğlu’nun 
ardından kürsüye gelen 
Şehzadeler Belediye Başkanı 
Ömer Faruk Çelik, Şehzadeler 
Belediyesi olarak, eğitime 
vermiş oldukları destekleri 
anlattı.

“EĞİTİME BÜYÜK ÖNEM 
VERİYORUZ”

Şehzadeler ilçesinde göreve 
yeni başlayan okul müdürlerini

Başkan Çelik Yeni Okul Müdürleriyle Bir Araya geldi
Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik, Şehzadeler İlçesinde yeni eğitim-öğretim yılı 
başında okullara yeni atanan okul müdürleri, Şehzadeler Kaymakamlığının düzenlemiş olduğu 
uyum seminerinde okul müdürleri ile bir araya gelerek, Şehzadeler Belediyesinin eğitim ve 
okullara yapmış olduğu yatırımları anlattı.

yüzme bilmeyen çocukları 
davet ediyor. Kayıtların 
başladığını duyuran 
Yunusemre Belediyespor 
Başkanı Arif Alkan, konuya 
ilişkin yaptığı açıklamada, 
“Başkanımız Dr. Mehmet 
Çerçi’nin destekleriyle bu yıl 
da kış dönemi yüzme kursu 
düzenliyoruz. 5-13 yaş 
aralığında yüzme bilmeyen 
çocuklarımızı kurslarımıza 
bekliyoruz. Servis hizmetinin 
de bulunacağı yüzme 
kurslarımıza başvurular 
sürüyor. 21 Ekim

işyerlerinde ruhsatla ilgili 
denetleme yapıyoruz. 89 işyerini 
denetledik. Bunların 14 
tanesinin ruhsat harici işyeri 
açtıklarını tespit ettik. Yani 
market, manav, lokanta gibi 
yerlerde de satış yaptıklarını 
gördük. 14 işyerine cezai işlem 
uyguladık. 

  Bunun yanında hiç ruhsatı 
olmayan 4 işyerini de ruhsatsız 
faaliyetten cezai işleme tabi 
tuttuk” diye konuştu.

(Haber Merkezi)

Yunusemre Belediyespor 
çocuklara yönelik kış 
dönemi yüzme kursu 
açacak. 21 Ekim Cumartesi 
Günü başlayacak kursta 5-
13 yaş aralığındaki çocuklar 
kayıt yaptırabilecek.
Yaz Spor Okullarıyla 
çocukları spora yönlendiren 
Yunusemre Belediyespor, 
kış dönemi kursları da 
başlıyor. Yüzme kursu 
düzenleyen kulüp 5-13 yaş 
arası yüzme bilmeyen 
çocukları davet ediyor. 
Kayıtların başladığını 
duyuran

Cumartesi günü Atatürk 
Olimpik Yüzme Havuzu’nda 
başlayacak yüzme kursu 
eğitimlerimiz hafta sonları 
09.30 – 10.45 saatleri 
arasında verilecek. 
Kursumuza başvuruda 
bulunmak isteyen 
çocuklarımız 444 62 09 
numaralı Çağrı Merkezi’ni 
arayarak veya belediye 
bahçemizde bulunan 
Yunusemre Belediyespor 
Kulübü Odasına başvurabilir” 
dedi.

(Haber Merkezi)

Yunusemre Belediyesi, 
ilçede tüp satışı yapan 
işletmeleri denetledi. 89 
işyerinde kontrollerde 
bulunan zabıta ekipleri, 18 
işletmeye cezai işlem 
uyguladı.

Yunusemre Belediyesi 
Zabıta Müdürlüğü, ilçede 
denetimlerini tüp satışı 
yapan işletmelerle sürdürdü.

 89 işletmede 
denetlemelerde 
bulunduklarını 
kaydedeYunusemre 
Belediyesi Zabıta Müdürü 
Cengiz Şişmanlar, kuralları 
ihlal eden 118 işyerine cezai 
işlem uyguladıklarını dile 
getirdi.

 Şişmanlar konuya ilişkin 
yaptığı açıklamada;

 “Kaymakamlığımız 
nezdinde yapılan çalışma 
kapsamında özellikle el 
yapımı patlayıcılar ile ilgili 
Emniyet , İlçe Gıda Tarım 
Hayvancılık ve Zabıta 
Müdürlüğümüz olmak üzere 
ilgili kurumlarımız denetimler 
yapıyor. Tüp satışı yapan 
yerlere denetimler ilçe 
Emniyet Müdürlüğümüz 
tarafından yapılıyor. Zabıta 
Müdürlüğü olarak üzerimize 
düşen görev kapsamında bu

CHP'li Biçer, TBMM'de Nar Kadın Dayanışması'nın Müftülük Yasasına Karşı Bildirisi Okudu!!

Şehzadeler Belediyesinin 5,6 
ve 7. Sınıf öğrencileri için 
hazırladığı İngilizce kursları 
bugün eğitime başladı. Günde 
2 saat temel İngilizce dersi 
gören 110 öğrenci, video 
destekli derslerle İngilizceyi 
daha kolay öğrenecekler.
Şehzadeler Belediyesinin 
Gençlik Merkezi bünyesinde 
5, 6 ve7.sınıf öğrencileri için 
açılan temel İngilizce kursları 
başladı. Haftada 2 saat 
boyunca video destekli ders 
görecek olan öğrenciler,

 İngilizceyi eğlenerek 
öğrenecekler.Şehzadeler 
Belediyesi olarak 
Şehzadelerde yaşayan 
öğrencilerin eğitimine gerekli 
olan her türlü desteği 
sağladıklarını ifade eden 
Şehzadeler Belediye Başkanı 
Ömer Faruk Çelik “Şehzadeler 
Belediyesi olarak yeni bir 
çalışmamızı daha hayata 
geçirdik. Gençlik Merkezimiz 
bünyesinde 5,6 ve 7.sınıfta 
okuyan öğrenci kardeşlerimiz 
uzman İngilizce öğretmenleri

 tarafından eğlenerek 
İngilizce öğrenme imkânı 
bulacaklar. 
Katılımcı ve bol pratik 
yapılarak verilecek İngilizce 
derslerinde ayrıca teknolojik 
imkânlar da kullanılarak 
video destekli İngilizce 
eğitimleri yapılacak. 
Geçtiğimiz günlerde ilan 
ettiğimiz kursumuza yoğun 
bir talep oluştuğu için 
eğitimleri haftanın belli 
günlerine yayarak 
öğrencilerimiz

İngilizce öğrenmesini 
sağlayacağız. Toplamda 110 
öğrencimiz bu kurslardan 
faydalanarak İngilizceyi 
eğlenerek öğrenme imkânı 
bulacaklar” dedi. 

   Geçtiğimiz gün başlayan 
İngilizce kurslarının Ocak 
ayına kadar devam edeceğini 
ifade eden Başkan Çelik, 
önümüzdeki dönemlerde yeni 
kursların açılacağını söyledi.

(Haber Merkezi)

Şehzadeler’ de Eğlenceli İngilizce Kursları Başladı

YUNUSEMRE’DE DENETİMLER SÜRÜYOR

Yunusemre Belediyesi, ilçede tüp 
satışı yapan işletmeleri denetledi. 89 
işyerinde kontrollerde bulunan zabıta 
ekipleri, 18 işletmeye cezai işlem 
uyguladı.

YUNUSEMRE’DE KIŞ DÖNEMİ

 YÜZME KURSU BAŞLIYOR

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Genel Sekreter Yardımcısı 
Mustafa Genç, Alaybey 
Mahalle Muhtarlığı 
öncülüğünde düzenlenen 
aşure hayrına katıldı. Genel 
Sekreter Yardımcısı Mustafa 
Genç, aşure hayrının Allah 
katında kabul olmasını 
temenni etti.Alaybey Mahalle 
Muhtarlığı öncülüğünde, 
mahalle halkı ve Bayraklı 
Camii cemaatinin 
destekleriyle aşure hayrı 
düzenlendi. Cuma namazının

 ardından Bayraklı Camii 
önünde gerçekleştirilen aşure 
hayrına Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Mustafa Genç, 
Muhtarlıklar Daire Başkanı 
Ersoy Arslan, Alaybey Mahalle 
Muhtarı Mustafa Eken, siyasi 
parti temsilcileri ile 
vatandaşlar katıldı. 
   Cuma namazının ardından 
Alaybey Mahalle Muhtarlığı, 
mahalle halkı ve Bayraklı 
Camii cemaatinin işbirliğiyle 
hazırlanan aşureler 
vatandaşlara ikram edildi. 

Hayrın gerçekleştirilmesine 
emeği geçen herkese 
teşekkürlerini ileten Genel 
Sekreter Yardımcısı Mustafa 
Genç, yapılan hayrın Allah 
katında kabul olmasını 
temenni etti. Genel Sekreter 
Yardımcısı Mustafa Genç, 
aşure hayrının ardından 
Alaybey Mahallesi’nde 
bulunan kahvede Mahalle 
Muhtarı Mustafa Eken ve 
vatandaşlarla bir araya geldi.

(Haber Merkezi)

Klasik Türk Sanatları Sergisi Açıldı

Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin aylık kültür 
sanat etkinlikleri 
kapsamında ‘Klasik Türk 
Sanatları Sergisi’ açıldı. 

     Sanatçılar Suna ve Arkın 
Ongan’ın sergisinde 
minyatür, Hüsn-i-hat, çini ve 
tezhip sanatından eserler 
yer alıyor. 
Sergi, 13-22 Ekim tarihleri 
arasında Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Fatih 
Sergi Salonu’nda 
gezilebilir.Klasik Türk 
Sanatları Sergisi

 Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin aylık kültür 

Açılış 
kurdelesinin kesilmesinden 
sonra, sergide yer alan 
eserleri tek tek inceleyen 
Başkan Danışmanı Nursel 
Ustamehmetoğlu, 

sanat etkinlikleri 
kapsamında Büyükşehir 
Belediyesi Fatih Sergi 
Salonu’nda açıldı.Açılışa, 
Büyükşehir Belediyesi 
Başkan Danışmanı Nursel 
Ustamehmetoğlu ve 
HAKDEM Şube Başkanı 
Reyhan Elbirliler ve 
davetliler katıldı.

bilgiler aldı. Sanatçılar, 
Suna ve Arkın Ongan, 
 “Tarihleri Uygurlara 
dayanan Klasik Türk 
Sanatlarımızı, modern 
kültürün gölgesinden 
kurtarmak ve öz 
sanatlarımızı Manisa 
halkına tanıtmak amacıyla 
minyatür,  Hüsn-i-hat, çini 
ve tezhip sanatından 
örnekleri sergilemek istedik.  
Bizlere desteklerini 
esirgemeyen Manisa 
Büyükşehir Belediyesine 
teşekkür ediyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)

Manisa Büyükşehir Belediyesinin aylık kültür sanat etkinlikleri 
kapsamında ‘Klasik Türk Sanatları Sergisi’ açıldı. 

Büyükşehir Alaybey’de Aşure Hayrına Katıldı



4.Sayfa 9.Sayfa16 EKİM 2017 PAZARTESİ 16 EKİM 2017 PAZARTESİ
HAFTALIK-SİYASİ-AKTÜELHAFTALIK-SİYASİ-AKTÜELHAFTALIK-SİYASİ-AKTÜEL

HAFTALIK-SİYASİ-AKTÜEL

Manisa merkez ve 
ilçelerinde depreme 
dayanıksız olduğu tespit 
edilen okullar bir bir yıkılıp 
yerine yenisi inşa ediliyor. 
Yürütülen çalışmalarla ilgili 
açıklamada bulunan AK 
Parti Manisa Milletvekili Doç. 
Dr. Selçuk Özdağ bu 
kapsamda Milli Eğitim 
Bakanlığı uzman heyetinin 
yaptığı incelemeler 
sonucunda bin 130 okuldan 
il genelinde 8 okulun riskli 
olarak tespit edildiğini belirtti.

 Özdağ, “Bu okullardan 4’ü 
yıkılarak yerine yenisi 
yeniden inşa edilecek, 3 
okulla ilgili öğrenci sayısının 
az olması nedeniyle Manisa 
İl Müdürlüğümüzden görüş 
bekleniyor, bir okulla ilgili ise 
deprem tahkiki sonucunun 
gelmesini bekliyoruz” diye 
konuştu.
AK Parti Manisa Milletvekili 
Doç. Dr. Selçuk Özdağ Milli 
Eğitim Bakanlığı 
Müfettişlerinin yaptıkları 
incelemeler

sonucunda Manisa merkez 
ve ilçelerinde depreme karşı 
dayanıksız olduğu tespit 
edilen okulların yıkılarak 
yeniden inşa edileceğini ve 
öğrencilerin güven içinde 
öğrenim gördüğü eğitim 
yuvaları haline getirileceğini 
belirtti.

    Konuyla ilgili yapılan 
incelemeler neticesinde 8 
okulun tespit edilerek 2017 
yılı temel eğitim kurumları 
yapım programına

alınmasının teklif edildiğini 
kaydeden Özdağ,  “Bu 
okullardan Akhisar Çamönü 
Ertuğrul Özçubukçu İlkokulu, 
Kırkağaç Edip Bayat İlkokulu, 
Yunusemre Muradiye 
Cumhuriyet İlkokulu ve 
Saruhanlı Azimli İlkokulu ile 
ilgili olarak yıkım kararı 
alınarak yerine yeni binaların 
yapılmasına kararı verilmiştir. 
Yine bu okullarımızdan 
Selendi Atatürk İlkokulu, 
Şehzadeler Karaağaçlı 
İlkokulu ve Turgutlu Çıkrıkçı 
Yaşar Kazimet Aybars 
Ortaokulu ile ilgili öğrenci 
sayısının az olması nedeniyle 
Manisa Milli Eğitim İl 
Müdürlüğü görüşü 
beklenmekte, Akhisar Vehbi  
Bakırlıoğlu İlkokulu ilgili de 
deprem sonucu raporu 
beklenmektedir.

Arzu eder ki afatlar hiç 
yaşanmasın ama deprem de 
Türkiye’nin kaçınılmaz bir 
gerçeği. Bu kapsamda 
okullarımızı depremlere 
dayanıklı hale getiriyoruz. 
Artık Manisa merkez ve 
ilçelerinde eski ve depreme 
dayanıksız okul 
kalmayacak.getiriyoruz.

 Artık Manisa merkez ve 
ilçelerinde eski ve depreme 
dayanıksız okul kalmayacak. 
Öğrencilerimiz yeniden inşa 
ettiğimiz güçlü okullarımızda 
güven içinde eğitimlerine 
devam edecek” dedi.

“Yeni nesilleri fikri, edebi, 
tarihi, siyasi ve içtimai  
mevzularda iyi yetiştirmek 
mecburiyetimiz vardır” diyen 
Özdağ sözlerine şöyle 

devam etti, “Nurettin Topçu, 
Mümtaz Turhan, Erol 
Güngör, Ali Fuat Başgil, 
Cemil Meriç, Necip Fazıl, 
Seyit Ahmet Arvasi, Dündar 
Taşer, Fethi Gemuhluoğlu, 
Samiha Ayverdi, Ahmet 
Kabaklı, Mehmet Kaplan, 
Ahmet Hamdi Tanpınar gibi 
isimlerin fikrî yönlerini yeni 
nesillere iyi anlatmalı ve 
kendilerine bu 
mütefekkirlerin görüşleri 
ışığında bir yol haritası 
çizmek durumunda 
olmalıyız. Bu yol haritası ise 
ilkokul yıllarından itibaren 
belirlenmelidir. Millî eğitim 
politikamız baştan ayağa 
yerli ve millî olmalıdır.
Vatan sevgisi ise 
imandandır. Medeniyet ve 
kültürü ihmal eden 
toplumların iflah olduğu

 görülmemiştir. Ancak bu 
medeniyet ve kültür 
telakkilerini oluştururken 
ideolojik bağnazlık içine 
girilmeden, Türk toplumunun 
beş bin yıllık kültür ve 
medeniyeti gözetilerek 
ivedilikle bu meseleye 
eğilmek farz olmuştur.

   Ahmet Erol Güngör'ün 
deyişiyle vatan sevgisinin 
maya tutması için 
insanlarımıza sosyolojik ve 
psikolojik terbiye şarttır. Bu 
da biz siyasetçilerin olduğu 
kadar kültür adamlarının ve 
ilim adamlarının da görevidir. 
Özellikle gençlerimize 
yürüyecekleri yol haritasını 
vermek boynumuzun 
borcudur.”

(Haber Merkezi)

Depreme Dayanıksız Okul Binaları Yıkılacak Yerine Yenisi Yapılacak

Manisa merkez ve ilçelerinde depreme dayanıksız olduğu tespit edilen okullar 
bir bir yıkılıp yerine yenisi inşa ediliyor. 

Avrupa Birliği Yerel 
Demokrasi Haftası 
programları kapsamında lise 
öğrencileriyle buluşan 
Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, 
onların sorularını yanıtladı. 
Gençlere öğütler veren 
Başkan Çerçi, “Özgüvenli, 
idealist vatanperver 
gençlerin yetişmesini 
sağlamamız gerekiyor.” dedi. 
Avrupa Birliği Yerel 
Demokrasi Haftası 
programları kapsamında 
Yunusemre Belediyesi, 
Manisa Celal Bayar 
Üniversitesi (MCBÜ), İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü ve 
Bağımlılıkla Mücadele 
Derneği’nin katkılarıyla 
etkinlik gerçekleştirildi.

    İki gün süren etkinlikler 
kapsamında ilk gün 
Bağımlılıkla Mücadele 
Derneği Gençleri Demokrasi 
Şarkıları söyledi. Manisa İl 
Milli Eğitim Müdürlüğü Ar-Ge 
Birimi

 “15 Temmuz Demokrasi 
Albümü” standı açarken, 
Çağatay Uluçay 
Ortaokulu’da 15 Temmuz 
Demokrasi ve Milli Birlik 
Günü sergisini beğeniye 
sundu. Ayrıca MCBÜ Prof. 
Dr. Ümit Doğay Arınç Kültür 
Merkezi’nde Yunusemre 
Belediye Başkan Yardımcısı 
İdris Avşar, İl Milli Eğitim 
Müdür Yardımcısı Necmettin 
Okumuş, MCBÜ İktisadi ve 
İdari Bilimler Fakültesi Kamu 
Yönetimi  Siyaset ve Sosyal 
Bilimler Ana Bilim Dalı Üyesi 
Doç. Dr. Rasim Akpınar 
tarafından Gelişen Yerel 
Demokrasi İçin 
Vatandaşların Katılımı 
İstişare ve Kararlılığı konulu 
panel gerçekleştirildi. 

 “İDEALİST, 
VATANPERVER GENÇLER 
YETİŞTİRMEK 
İSTİYORUZ” 

   Etkinliklerin ikinci günü 
kapsamında Yunusemre 
Belediye Başkanı 

Dr. Mehmet Çerçi, Manisa 
Kültür Sitesi Lale Salonu’nda 
ilçede bulunan lise öğrencileri 
buluştu. Öğrenciler ile 
Demokrasi konulu söyleşi 
gerçekleştiren Başkan Çerçi, 
öğrencilerin sorularını 
yanıtladı.Öğrencilere 
“Belediye Başkanı olmak ister 
misiniz? İyi bir belediye 
başkanı olmak için ne yapmak 
lazım?” gibi sorular soran 
Başkan Çerçi, öğrencilere 
Yerel yönetimler ile ilgili bilgi 
verdi. Özgüvenli ve idealist 
vatanperver gençlerin 
yetişmesini istediklerini 
vurgulayan Başkan Çerçi, 
“Birbirimizi anlamamız 
açısından gençleri anlamak 
için onlar ile toplantı

 gerçekleştirdik. Özgüvenli ve 
idealist vatanperver gençlerin 
yetişmesini istiyoruz. 
Çevresine ülkesine ve 
milletine faydalı birer insan 
olmalarını sağlamak ve iyi 
yetişmiş bireyler olmalarını 
sağlamamız gerekiyor. Bizlerin 
sizler ile ilgili hayalleri 
var.Ülkemizin geleceği olan 
siz gençlerimiz ile ilgili 
hayallerimiz var.  Türkiye’nin 
bölgesinde güçlü bir devlet 
olmasını sağlamak ve gelecek 
medeniyetini kuracak kuşaklar 
olmasını sağlamak için 
çalışmamız gerekiyor. Ülke 
için yüreği çarpan alanında iyi 
yetişmiş bireyler olmanızı 
hayal ediyoruz.

 Bu medeniyet yürüyüşünde 
sizlerin iyi insan olmanızı 
sağlamak için bizlerde 
mücadele edeceğiz. İnşallah 
bunu gerçekleştireceksiniz” 
dedi. Yunusemre belediyesi 
olarak halk  ile sık sık 
buluştuklarını belirten 
Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet Çerçi,  
“Kentsel dönüşüm ve bir çok 
konuda vatandaşlarımız ile 
buluşuyoruz. Fikir Meclisi ile 
çeşitli meslek ve sosyal 
gruplar ile yapılması 
gerekenler ile ilgili 
istişarelerde bulunuyoruz. 
Belediye olarak yerel 
demokrasinin gereği olarak

 herkesin fikirlerine saygı duyuyor ve 
önemsiyoruz. 

  Yerelde şehir bilinci şehrin haklarının 
korunması sosyal dayanışma ve şehrin 
huzurunun sağlanması esastır” diye 
konuştu. 

ÖĞRENCİLERİ YUNUS EMRE 
GÜNLERİ’NE DAVET ETTİ 

Öğrencilere Yunus Emre ile ilgili şiir 
okuyan Başkan Çerçi, öğrencileri bu yıl 
3. Gerçekleştirilecek olan Uluslararası 
Yunus Emre Günlerine davet etti. 

(Haber Merkezi)

Şehzadelerin Ova Yolları Çalışması Devam Ediyor
Şehzadeler Belediyesi 
tarafından başlatılan ova 
yolları düzenleme çalışması 
tüm hızıyla devam ediyor. 
2014 yılında başlayan 
çalışmayla bu güne kadar 
Şehzadeler ilçesinde 
toplamda 2 bin 900 
kilometre malzemeli ve 
malzemesiz ova yolu bakımı 
yapıldı.

Şehzadeler Belediyesinin 
ilçe genelinde başlattığı ova 
yolları düzenleme çalışması 
tüm hızıyla devam ediyor. 
Her gün farklı bir mahallede 
yapılan ova yolu çalışmaları

kapsamında 
Tilkisüleymaniye 
Mahallesinde ova yolu 
çalışması başlattı.
Şehzadeler Belediyesi 
olarak 2014 yılından bu 
yana 2 bin 900 kilometre ova 
yolu düzenleme çalışması 
yaptıklarını ifade eden 
Şehzadeler Belediye 
Başkanı Ömer Faruk Çelik 
“Şehzadeler Belediyesi 
olarak çiftçilerimize destek 
olmaya devam ediyoruz. 
Göreve geldiğimiz yıldan 
itibaren başlattığımız ova 
yolu düzenleme çalışmasını 
tüm hızıyla

devam ettiriyoruz. Bu 
bağlamda ova yolu 
düzenleme ekiplerimiz 
Tilkisüleymaniye 
Mahallemizdeki ova 
yollarında düzenleme 
çalışması yapıyorlar. 
Ekiplerimiz çalışmalar 
kapsamında bugüne kadar 2 
bin 900 kilometre malzemeli 
ve malzemesiz ova yolu 
bakım ve onarım çalışması 
yaptılar. Hava şartlarının el 
verdiği müddetçe ova 
yollarında ki çalışmalarımız 
devam edecek” dedi.

(Haber Merkezi)

Yunusemre Belediyesi Park 
ve Bahçeler Müdürlüğü 
ekipleri ilçenin belirli 
noktalarında çimlendirme, 
çiçeklendirme ve çevre 
düzenlemesi yapıyor.

Yemyeşil Bir Yunusemre için 
ilçede çalışmalarını aralıksız 
sürdüren Yunusemre 
Belediyesi, kentin belirli 
noktalarında çimlendirme ve 
çevre düzenlemesi çalışmaları 
gerçekleştiriyor. Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü ekipleri, 
Moris Şinasi Çocuk Hastanesi 
bahçesi ve Toplum Sağlığı 
Merkezi önü, Manisa İzmir 
Caddesi ve Mutlu Mahallesi

 İvazpaşa Camii önünde 
çimlendirme ve çiçek dikimi 
yaparken; bölgeyi güzel bir 
görünüme 
kavuşturuyor.Çimlendirme ve 
çiçeklendirme çalışmalarının 
belirli bir program dahilinde 
devam edeceğini kaydeden 
Yunusemre Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi, konuya 
ilişkin yaptığı açıklamada, 
“Mahalle, cadde ve 
sokaklarımızda çimlendirme, 
çiçek dikimi ve çit yapımı 
yapıyoruz. İlçemizde bulunan 
mahallelerimizin her birinde 
çalışmalarımız sürecek. 
Yemyeşil bir Yunusemre için 
çalışıyoruz.” dedi.

VATANDAŞ 
HİZMETLERDEN MEMNUN

Çevre düzenlemesiyle 
mahallelerinin güzel bir 
görünüme kavuştuğunu 
belirten
Mutlu Mahallesi sakini 
Osman Erkek, Yunusemre 
Belediyesi’nin 
çalışmalarından memnun 
olduklarını söyledi. Osman 
Erkek, “Burada sivri çalılar 
vardı. Çocuklarımızın topu 
patlıyordu. Şimdi ise çok 
güzel bir alan oldu. Mutlu 
Mahallesi bugüne kadar 
böyle hizmet görmedi.

Bugüne kadar yapılan en 
güzel hizmetlerden birisi. 
Yunusemre Belediye 
Başkanımız Dr. Mehmet 
Çerçi’ye çok teşekkür 
ederim” dedi.

    Mahalle sakinlerinden 
Mustafa Kürklü ise 
duygularını şu sözlerle 
aktardı: “Yunusemre 
Belediyesi’nin mahallemizde 
yaptığı yeşillendirme 
çalışmalarından dolayı 
kendilerine teşekkür 
ediyoruz. Daha önce kötü 
durumdaki alan çok güzel bir 
görünüme kavuştu.”
(Haber Merkezi)

YUNUSEMRE’DE ÇEVRE DÜZENLEMELERİ SÜRÜYOR

Yunusemre Belediyesi Park ve Bahçeler Müdürlüğü ekipleri 
ilçenin belirli noktalarında çimlendirme, çiçeklendirme ve çevre 
düzenlemesi yapıyor.

BAŞKAN ÇERÇİ ÖĞRENCİLER İLE BULUŞTU
Avrupa Birliği Yerel Demokrasi Haftası programları kapsamında lise öğrencileriyle buluşan 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, onların sorularını yanıtladı. Gençlere 
öğütler veren Başkan Çerçi, “Özgüvenli, idealist vatanperver gençlerin yetişmesini 
sağlamamız gerekiyor.” dedi. 

 “İDEALİST, 
VATANPERVER 
GENÇLER YETİŞTİRMEK 
İSTİYORUZ” 

TRT Ödüllü Geleceğin İletişimcisi 
Kan’dan Başkan Şirin’e Ziyaret

Turgutlu Belediye Başkanı 
Turgay Şirin, TRT’nin 
düzenlediği Geleceğin 
İletişimcileri Yarışması’nda Ata 
Sporu ‘Kökbörü’ fotoğrafıyla 
Haber Fotoğrafı 
Kategorisi’nde birinci olan 
Turgutlulu Coşkun Kan’ı 
makamında ağırladı. Kan’ın 
haber fotoğrafçılığındaki 
yeteneğinin TRT gibi önemli 
bir kurumla 
ödüllendirilmesinden gurur 
duyduklarını ifade eden 
Başkan Şirin,

    “Her zaman dediğimiz gibi 
ilçemizin adının çeşitli 
platformlarda başarılarla 
anılmasından gurur 
duyuyoruz. Geleceğin 
iletişimcisi genç kardeşim

 Coşkun’u da elde ettiği 
başarıdan dolayı tebrik 
ediyorum” dedi. 

    Türkiye Radyo Televizyon 
Kurumu’nun (TRT) 
düzenlediği Geleceğin 
İletişimcileri Yarışması’nda Ata 
Sporu ‘Kökbörü’ fotoğrafıyla 
Haber Fotoğrafı kategorisinde 
birinci olarak ,

    Turgutlu’ya gurur yaşatan 
Akdeniz Üniversitesi öğrencisi 
Coşkun Kan, Turgutlu 
Belediye Başkanı Turgay 
Şirin’i makamında ziyaret etti. 
Başarısının mutluluğunu 
Başkan Şirin ile paylaşmak 
istediğini belirten Kan, “35 
farklı üniversiteden 351 
öğrencinin 221 

eser ile katıldığı yarışmada 
‘Kökbörü’ fotoğrafımla 
katılarak, Haber Fotoğrafı 
dalında birinci seçilmemin 
mutluluğunu Sayın 
Başkanımız ile paylaşmak 
istedim. Elbette bu prestijli 
yarışmanın ardından 
Türkiye’nin bir çok 
yerinden tebrik mesajları 
aldım. 
 Bunlardan benim ve ailem 
için en önemlilerinden biri 
Değerli Belediye 
Başkanımız Turgay Şirin’in 
sosyal medya üzerinden 
de ifade ettiği 
mesajıydı.Bu beni 
inanılmaz mutlu etti, gurur 
verdi. Bugün de kendisi ile 
birlikte olmaktan ayrıca bir 
memnuniyet duyuyorum. 
Aldığım ödülü Başkanımız 
ile paylaşmak beni çok 
daha onure etti. Bu 
anlamda verdiği destekten 
dolayı kendilerine çok 
teşekkür ediyorum” dedi.

“Gençlerimizle Gurur 
Duyuyoruz”

Coşkun Kan’ı tebrik eden 
Belediye Başkanı Turgay 
Şirin ise, “Turgutlu 
gençliğimiz ülke çapında 
özellikle spor alanında ses 
getiren başarılara imza 
atıyor ve bizlere gurur 
veriyor. İletişim alanında 
da Coşkun kardeşimin 
böylesi önemli bir başarıya 
imza atmasından mutluluk 
duydum. Eğitimini Akdeniz 
Üniversitesi’nde sürdüren 
ve memleketine bağlı genç 
kardeşimi tebrik ediyorum. 
Bizler Turgutlu Belediyesi 
olarak onun ve örnek 
olacağı genç 
kardeşlerimizin her zaman 
yanındayız.
 Gençlerimiz ile 
kurduğumuz güzel ve 
güçlü bağı ilçemize çeşitli 
projelerle yansıtmak 
isteriz. Bu anlamda da 
kapımız her daim açık. 
Allah başarılarını daim 
etsin. Daha nice güzel 
birincilikler elde etmesini 
temenni ediyorum” 
şeklinde konuştu.
(Haber Merkezi)
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Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından 

kadınların Manisa’nın ilçelerini tanıması 

amacıyla başlatılan “Haydi Kadınlar 

İlçelere” projesi kapsamında, Akhisar 

ilçesi Ragıp Bey Mahallesi’nde ikamet 

eden kadınlar Kula’yı gezdi. İlçenin tarihi 

ve turistik yerlerini gezerek tarihin 

derinliklerine yolculuk yapma fırsatı bulan 

kadınlar, Manisa Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cengiz Ergün’e teşekkür ettiler.

Akhisar ilçesi Ragıp Bey Mahallesi’nde 

ikamet eden kadınlar Manisa Büyükşehir 

Belediyesi’nin düzenlediği “Haydi Kadınlar 

İlçelere” projesi kapsamında Kula’yı 

ziyaret etti. Büyükşehir Belediyesi Kent 

Rehberi Canan Çağlayan Akyüz, eşliğinde 

ilçeyi gezen Akhisarlı kadınlar, Kula’nın 

Peri Bacaları, Belediye Binası, tarihi Kula 

evleri, Tabduk Emre ve Yunus Emre 

Türbesi gibi ilçenin birçok tarihi yerini 

gezdi. Geziye katılım gösterenler Manisa 

Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 

Ergün’e kendilerine sağladığı imkânlar 

nedeniyle teşekkür etti.

Opr. Dr. Berna Engin 
“Operasyon başarılı geçti 
ve Hayat bebek yaşama 
tutundu. Minik Hayat bir 
süre bizim kontrolünüzde 
olacak. Yapılan operasyon 
bebeğin ileriki yaşamını 
kötü yönde etkilemeyecek” 
dedi.

Ameliyat sonrası Çocuk 
Sağlığı ve Hastalıkları 
Uzmanı Dr. Mehtap 
Halaza, Beyin ve Sinir 
Cerrahisi Uzmanı Opr. Dr. 
Berna Engin takibindeki 1 
haftalık hastane yatışı 
sonrasında Hayat bebeğin 
durumu günden güne iyiye 
giderek şifa ile taburcu 
olmuştur. Taburculuk 
sonrasındaki muayenesi 
Özel Akhisar Hastanesi 
Beyin ve Sinir Cerrahisi 
Uzmanı Opr. Dr. Berna 
Engin tarafından takip 
edilecek. Hayat bebeğin 
neşesi ve gözlerindeki 
ışıltısı bizlere umut oldu.
(Haber Merkezi)

Yedi aylık Hayat bebek 3-
4 kez sara nöbeti 
geçirmesi sebebiyle ailesi 
tarafından çevre il ve 
ilçelerde farklı hastanelere 
götürüldü. Özel Akhisar 
Hastanesi’nde yapılan ilk 
muayenenin ardından 
beyninin sağ tarafında 
subdural hematom ve 
kafatasında kırık tespit 
edildi.Aile ile görüşmenin 
ardından 2 ay önce 
koltuktan düşme 
nedeniyle kafa travması 
geçirdiği ve nöbet 
geçirmeye bu travma 
sonrası başladığı 
öğrenilmiştir. 26 Ağustos 
tarihinde travmatik 
subdural kanama sebebi 
ile Beyin ve Sinir Cerrahisi 
Uzmanı Opr. Dr. Berna 
Engin tarafından acil 
operasyona alınan Hayat 
bebeğin beynindeki 
kanama başarılı bir 
operasyon ile 
boşaltılmıştır.Operasyonu
n ardından konuşan Beyin 
ve Sinir Cerrahisi Uzmanı

Zeytin Başkentine Çevreci Yatırım

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi il 
genelinde yürüttüğü 
asfalt çalışmaları ile 
vatandaşların 
seyahat konforunu 
ve yol güvenliğini 
arttırırken aynı 
zamanda da 
vatandaşların 
seyahat sürelerini de 
kısaltıyor.
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı 
Mustafa Genç ve Yol 
Yapım ve Onarım 
Dairesi Başkanı 
Fevzi Demir, 
Akhisar’da devam 
eden yol yapım 
çalışmalarını yerinde 
inceledi.
   Genç ve Demir’e Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Sosyal 
Hizmetler Dairesi Başkanı Merve 
Ateş de eşlik etti.
İlk durak koordinatörlük
Akhisar’da incelemelerine Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Akhisar 
Koordinatörlüğünü ziyaret eden Yol 
Yapım ve Onarım Daire Başkanı 
Fevzi Demir, burada koordinatörlük 
tarafından yapılan aşure hayrına 
katılarak, vatandaşlara aşure 
ikramında bulundu. 

    Daha sonra koordinatörlüğe 
geçen Fevzi Demir, burada 
mahalle muhtarları ve bazı ilçelerin 
koordinatörleri ile bir araya gelerek 
yapılan çalışmalar üzerine görüş 
alışverişinde bulundu. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç 
ve Sosyal Hizmetler Daire Başkanı 
Merve Ateş ile Akhisar 
Koordinatörlüğünde buluşan Fevzi 
Demir, yol yapım çalışmalarını 
yerinde inceleyerek yapılan 
çalışmalar hakkında bilgi aldı. 
İnceleme sırasında Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Akhisar 
Koordinatörü Doğan Ensivri de 
hazır bulundu.

 Genç ve Demir’e Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Sosyal 
Hizmetler Dairesi Başkanı Merve 
Ateş de eşlik etti.

İlk durak koordinatörlük
Akhisar’da incelemelerine Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Akhisar 
Koordinatörlüğünü ziyaret eden Yol

Akhisarlı Kadınlar Kula'da Akhisar “Toskana” ile Yarışıyor
Türkiye'de sofralık zeytinde 14 
milyon ağacıyla sektörün 
amiral gemisi Akhisar, 
zeytinyağında gözünü zirveye 
dikti. Erken hasat soğuk 
sıkımların başladığını söyleyen 
Akhisar Ticaret Borsası 
Yönetim Kurulu Başkanı Alper 
Alhat, “Zeytin denilince nasıl 
akla Akhisar geliyorsa artık 
zeytinyağınız da Akhisar'dan 
olacak” dedi.

  Ülke genelindeki sofralık 
zeytinin yüzde 70'ini üreten 
Akhisar'da erken hasat soğuk 
sıkım başladı. Akhisar Ticaret 
Borsası ev sahipliğinde 
düzenlenen sektör temsilcilerini 
katıldığı toplantıda konuşan 
Alhat, genel olarak sektörde 
ağaca iyi bakıldığında zeytin, 
bakılmadığında ise yağlık 
zeytin elde edildiğine dikkat 
çekerek “Oysa biz hem zeytin 
hem de yağlık zeytin için 
ağaçlarımıza çok iyi baktık. 
Zamanında suladık, 
zamanında gübreledik, 
zamanında bakım yaptık.

İyi tarım uygulamalarıyla çok 
başarılı sonuçlar elde ettik. 
Türkiye'nin en iyi zeytinlerini 
ürettik. Şimdi de en iyi 
zeytinyağını üretiyoruz. 

  Damağınıza bir damla 
Akhisar zeytinyağı değerse 
bunun ne demek olduğunu 
hemen anlayacaksınız” dedi.

ÖZEL TAT ERKEN HASAT
Erken hasat soğuk sıkımın 
“özel” bir tat olduğunu ve 
tüm toplama işlemlerinin elle 
gerçekleştiğini söyleyen 
Alhat,

    “Burada zeytinyağ, sıcakla 
temas etmeden 24 saat 
içinde soğuk sıkım 
yöntemiyle üretiliyor. Sonuç 
da meyvenin kokusundan 
tutun da tadına kadar hiç bir 
lezzet kaybı olmadan yağına 
yansıyor”diye konuşu. 
Akhisar'daki bin 500 yaşında 
olan zeytin ağaçlarının nasıl 
bir tecrübeye sahip 
olduklarını da gösterdiğini 
söyleyen Alhat, “Biz 
ağacımıza sahip çıkıyoruz. 
İstiyoruz ki bu 

sağlıklı lezzeti herkes bilsin. 
En iyi şartlarda en yüksek 
kalitede üretim yapıyoruz. 
Bunun için çok çalışıyoruz” 
dedi.

ZEYTİNYAĞIM 
AKHİSAR'DAN

    Türkiye genelinde yılda 200 
bin ton zeytinyağ üretip bunun 
önemli kısmının da ihraç 
edildiğine dikkat çeken Alhat 
şöyle devam etti:
“Oysa bunun Türkiye'ye 
yetmemesi gerekiyor. Demek 
ki biz, Dünyanın en sağlıklı 
yağını tüketemiyoruz. 
Geleneklerden kaynaklanan 
yöntemle kızartmaları bir karış 
bitkisel yağda yapma 
alışkanlığımızı artık bir kenara 
bırakmalıyız. Gelin 
kızartmazını zeytinyağında 
yapın, hem daha lezzetli 
yemekler yerken hem daha 
sağlıklı olun. Şimdi büyük bir 
şansınız da var. Yıllarca 
yediğiniz Akhisar zeytinlerinin 
yanında artık Akhisar 
zeyinyağını da göreceksiniz. 
Artık yeni bir sloganımız var. 
Zeytinyağım Akhisar'dan 
diyoruz”

HAYAT BEBEK HAYATA TUTUNDU

 Yapım ve Onarım Daire Başkanı 
Fevzi Demir, burada koordinatörlük 
tarafından yapılan aşure hayrına 
katılarak, vatandaşlara aşure 
ikramında bulundu. Daha sonra 
koordinatörlüğe geçen Fevzi Demir, 
burada mahalle muhtarları ve bazı 
ilçelerin koordinatörleri ile bir araya 
gelerek yapılan çalışmalar üzerine 
görüş alışverişinde bulundu. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç ve 
Sosyal Hizmetler Daire Başkanı 
Merve Ateş ile Akhisar 
Koordinatörlüğünde buluşan Fevzi 
Demir, yol yapım çalışmalarını 
yerinde inceleyerek yapılan 
çalışmalar hakkında bilgi aldı. 
İnceleme sırasında Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Akhisar 
Koordinatörü Doğan Ensivri de hazır 
bulundu.Yolculuk sonrası 
akrabalarımıza gidiyorduk. Şimdi bu 
yol ile seyahat süremiz dakikalara 
indi. Yolun yapımında emeği olan tüm 
çalışanlara ve Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün’e 
teşekkürlerimizi iletiyoruz” dedi.
10 mahalleyi birbirine bağlayan bir 
yol oldu
Manisa Büyükşehir Belediyesi Yol 
Yapım ve Onarım Daire Başkanı 
Fevzi Demir, yapılan yol çalışmasının 
Şehitler-Çoruk-Ulupınar mahallelerini 
birbirine bağladığını belirterek,

 “Akhisar koordinatörlüğüne bu yolun 
yapımı için müracaat edilmişti. Gerek 
toplu taşıma gerekse mahallelerin 
birbiriyle olan ilişkilerini geliştirmekte, 
akraba ziyaretinde kullanılan bir yol. 
Burayı programlamıştık.

 Ekiplerimiz olarak yolun birinci kat 
temel malzeme işlemlerini 
tamamladık. Mevsimin sonuna 
yakın olmamıza rağmen 7 
kilometrelik yolun sathi kaplaması 
yapılarak tamamlandı. Bu yol 
Çağlak grup yolunu ve Gördes 
TCK yolunu birbirine bağlayan bir 
yol oldu. Burada yaklaşık 10 
mahalleyi birbirine bağlayan bir yol 
oldu. Kazasız belasız kullanmaları 
dileğiyle hayırlı uğurlu olsun” diye 
konuştu.
Yol 15 kilometre kısaldı
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa 
Genç ise yol çalışması hakkında 
şöyle konuştu, “Büyükşehir 
Belediyesi yaz kış demeden bütün 
mahalleleri birbirine bağlayan 
yolları ekibiyle birlikte 
vatandaşlarımızı daha rahat bir 
şekilde ilçe merkezlerine ve 
birbirlerine nasıl bağlantı yaparız 
çalışması içindeyiz. Yaklaşık 24 
kilometre yolumuzu bugün bitirdik. 
Mevsim sonuna kadar 27 
kilometreyi daha bitireceğiz. Bu 
yolun önemi Şehitler-Çoruk-
Ulupınar mahallelerini birbirine 
bağlıyor, grup yolumuzu da 
karayolumuza bağlayan, buradaki 
vatandaşımız 25 kilometrelik yolu 
dolaşarak varacağı yere 10 
kilometre yol giderek varacak. 
Bunu yapmak kolay değil. 
Planlaması, ihalesi, günler alan 
çalışması var. Bunun için bir 
altyapı çalışması gerekiyor. 
Burada yolun yapımında katkıları 
olan herkese teşekkürlerimi 
sunuyorum.”
(Haber Merkezi)

Büyükşehir Belediyesi Hayatı Değil 

Yolları Kısaltıyor

Akhisar'dan Haberler Akhisar'dan Haberler
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Yazarların yazmış oldukları yazılar kendilerine aittir.

Kızılay Kan Merkezi Müdürü 
İsmet Nardal, Kızılay Manisa 
Şube Başkanı Cemal 
Kahraman ve bağışçılar 
katıldı.

“BAĞIŞÇILARA ÖDÜL”

45 kez kan bağışında 
bulunan 8 bağışçıya plaket 
35 kez kan bağışında 
bulunan 11 bağışçıya altın 
madalya verildi. 25 kez kan 
bağışında bulunan 53 
bağışçıya gümüş madalya, 
10 kez kan bağışında 
bulunan 401 bağışçıya bronz 
madalya olmak üzere 
toplamda 473 bağışçıya 
plaket ve madalya verildi.

  “MANİSA KADAR 
DUYARLI İLİMİZ YOK”
Kan bağışçılarından aldıkları 
kanları hastanelerdeki 
insanlara ulaştırdıklarını 
belirten Dr. Gökay Gök, kan 
bankacılığını çağın 
gerektirdiği şartlara göre 
uygulamaya çalıştıklarını 
söyledi. Bunun için her ile bir 
kan bağışı merkezinin

Türk Kızılayı Ege Bölge Kan 
Merkezi Bölge Müdürü Dr. 
Gökay Gök, kan bağışına 
yönelik yaptığı açıklamada, 
Ege Bölgesinde her kan 
grubundan yeterli kan 
stokunun olması ve 365 gün 
kan ihtiyacının 
karşılanabilmesi için yıllık 400 
bin ünite kan bağışına 
ihtiyacın olduğunu açıkladı.
Kan bağışının önemini her 
fırsatta anlatan ve bu 
anlamda önemli farkındalık 
çalışmaları yürüten Türk 
Kızılayı tarafından kan 
bağışında bulunan 
vatandaşlara ödül verildi.Türk 
Kızılayı Manisa Kan Bağışı 
Merkezi Konferans 
Salonu’nda düzenlenen ödül 
törenine, Manisa Vali 
Yardımcısı Volkan Köksal,
Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı Mustafa 
Genç, Şehzadeler Belediye 
Başkan Yardımcısı Ahmet 
Songüler, Yunusemre 
Belediye Başkan Yardımcısı 
Kılıç Kaya, Kızılay Ege Bölge 
Kan Merkezi Müdürü Gökay 
Gök,

Park ve Bahçeler Müdürlüğü 
ekiplerimiz, hem sökümü 
hem de dikimi kısa sürede 
gerçekleştiriyor. Palmiyeleri 
önümüzdeki süreçte uygun 
alanlara dikeceğiz.

     Diğer yandan Kavşak 
Projesi içerisinde güzel bir 
peyzaj uygulaması olacak. 
Alan tamamen betonerme 
olmayacak. 

   Hem kullanım hem de 
estetik açısından ilçemize 
yakışır olacak. Şimdiden 
ilçemize hayırlı uğurlu olsun” 
dedi.
(Haber Merkezi)

 trafik kazalarını, can ve mal 
kayıplarını önleyecek Battı-
Çıktı Kavşak Projesi 
çalışmaları Büyükşehir 
Belediyemizce başladı. 
Çalışmalar kapsamında bizler 
de Park Bahçeler Müdürlüğü 
ekiplerimizce E96 karayolu 
orta refüjünde bulunan 
palmiye ağaçlarının söküm 
işlemlerine başladık. 

     Turgutlu Belediyesi olarak 
maliyeti oldukça yüksek bu 
palmiye ağaçlarını geçici 
yerleri olan Irlamaz Vadisi 
Rekreasyon Alanı’nın ilk etap 
bölgesine taşıyoruz. 

Turgutlu Belediyesi Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü ekipleri, 
E96 karayolu üzerinde orta 
refüjde bulunan, kavşak 
projesi dahilinde sökülmesi 
planlanan palmiye 
ağaçlarınıökleyerek yeni 
yerine taşıma çalışmaya 
başladı. Park Bahçeler 
Müdürü Önder Pala da 
çalışmaları yerinde inceledi. 
Yapılacak olan kavşak 
projesinin peyzajıyla birlikte 
çok farklı bir görünüme sahip 
olacağını belirten Turgutlu 
Belediye Başkanı Turgay 
Şirin ise, “Bilindiği üzere 
Turgutlu’muzun kaderini 
değiştirecek,

Şu ilçe diyemiyorum hepsi 
aynı. Manisa’nın bütünü 
böyle” diye konuştu.

 “2016 YILINDA 345 BİN 435 
ÜNİTE KAN BAĞIŞI 
TOPLANDI”

Türk Kızılayı’nın ilk Kan 
Merkezlerini 1957 yılında 
Ankara ve İstanbul’da açtığını 
kaydeden Gök,
 “Kızılayı Ulusal Güvenli Kan 
Temini Programını 
uygulamaya başladığı 2005 
yılından bu güne kadar; Kan 
Merkezi ve Kan İstasyon 
sayısını 29’dan,17 Bölge Kan 
Merkezi Müdürlüğüne bağlı 
65 Kan Bağışı merkezine 
arttırarak organizasyonunu 
ülke genelinde 
yaygınlaştırmıştır. 

Türk Kızılayı Güvenli Kan 
Temini Programı kapsamında 
2016 yılında 2 milyon 141 bin 
765 ünite kan bağışı 
toplamıştır. Ege Bölge Kan 
Merkezi olarak sorumluluk 
sahamızdaki 6 ilde “İzmir, 
Aydın, Denizli, Manisa, 

 kurulması gerektiğini ifade 
eden Gök, “Manisa kadar 
duyarlı bir halka sahip olan 
başka bir ilimiz yok.

  Dünyanın 6’ncı büyük kan 
merkezi İzmir Bayraklı’da. 
Ege ve tüm illeri olarak iyi 
durumdayız, ancak il merkezi 
ve ilçeleri dahil, kan bağışına 
büyük önem veren en duyarlı 
insanların bulunduğu şehir 
Manisa.
   Hem insanları duyarlı hem 
modern kuruluşlarıyla ön 
planda. Manisa bugüne kadar 
bir dediğimizi iki etmemiştir. 
Kan bağışı noktasında örnek 
bir şehirdir. Başka yerde, bir 
parkın içine kan alma birimini 
yerleştiremiyoruz. Manisa’da 
park yerine, yeşil alana 
yerleştirerek sadece 
Manisa’da kan sorununun 
3’te birini buradan çözüyoruz
Biz geçen yıl 61 bin 718 
üniteyle koskoca kaç ilden 
sorumlu kan merkezi kadar 
kan topluyor Manisa. 
Manisa’nınhangi ilçesine 
gittiysek aynı desteği 
görüyoruz. 

Turgutlu tarihine damga vuracak çalışma olan Battı-Çıktı kavşak projesinde çalışmalar devam ederken, 
E96 karayolu üzeri orta refüjde bulunan palmiye ağaçları köklenerek geçici yerine taşınmaya başladı. 
Konuya yönelik bilgi veren Turgutlu Belediye Başkanı Turgay Şirin ise kavşak projesi kapsamında mevcut 
bölgede şehre yakışır peyzaj çalışması yapılacağını söyleyerek, maliyeti hayli yüksek palmiyelerin de 
şehir içerisinde değerlendirileceğini belirtti.

 İş Sağlığı ve Güvenliği Şube 
Müdürlüğü çalışanları da 
katıldı. Daire Başkanı Talip 
Akbaş, “Belediyelerde İSG 
Uygulamaları” başlıklı 
oturumda, Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin konuyla ilgili 
çalışmalarını ve eğitimlerini 
içeren bir sunum yaptı.
“Bilinç en üst düzeyde”

Zirveye katılanlara Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün’ün selamlarını 
ileterek ve Büyükşehir 
Belediyesi’nin tanıtım filmini 
katılımcılara izleterek

Türkiye’de meydana gelen iş 
kazalarının önlenmesi, 
nedenlerinin masaya 
yatırılması, kamu ve özel tüm 
kurum ve kuruluşlarının 
konuyla ilgili bilgi alışverişinde 
bulunması amacıyla 
düzenlenen İş Sağlığı ve 
Güvenliği Zirvesi 4.kez 
konunun uzmanları, işveren ve 
çalışanları bir araya getirdi.

    İş ve siyaset dünyasından 
çok sayıda ismin katıldığı 
zirveye Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Sağlık İşleri Daire 
Başkanı Talip Akbaş,

Uşak, Muğla” 7 Kan Bağışı 
Merkezi ile faaliyetlerimizi 
sürdürmekteyiz. 
Sorumluluk sahamızda kan 
kullanan hastanelerin 
bünyesinde toplam 134 
transfüzyon merkezinin 
bulunuyor.

  132 transfüzyon 
merkezinin kan ihtiyacının 
tümü tarafımızca 
karşılanmaktadır. 
Bölgemizde her kan 
grubundan yeterli kan 
stokunun olması ve 365 gün 
kan ihtiyacının 
karşılanabilmesi için yıllık 
400 bin ünite kan bağışına 
ihtiyaç vardır. Türk Kızılayı 
Ege Bölge Kan Merkezi 
2016 yılında 345 bin 435 
ünite kan bağışı toplamıştır. 
Yeterli kan bağışının 
toplanamaması nedeniyle, 
Dokuz Eylül Üniversitesi Tıp 
Fakültesi Hastanesi ve Ege 
Üniversitesi Tıp Fakültesi 
Hastanesinin kan ihtiyacının 
tamamı tarafımızca 
karşılanamamaktadır. 

Kan bağışında bulunarak, 
kendi sağlıklarını tehlikeye 
attıkları korkusu içindedirler. 
Oysa bu yanlış bir inanıştır, 
kan bağışlamak isteyen 
kişilerin her kan bağışından 
önce kan değerlerine 
tarafımızdan bakılmaktadır. 
Bayanlarımızı hayatın her 
alanında olduğu gibi kan 
bağışçısı kazanımı 
çalışmalarında da lider 
olması, en büyük 
hedefimizdir. Birlikte 
yürüttüğümüz faaliyetler 
neticesinde, bayanlarımız 
düzenli, bilinçli ve gönüllü kan 
bağışı olacak, kan bağışı 
kampanyaları düzenleyecek, 
eğitim çalışmaları 
gerçekleştireceklerdir” 
şeklinde konuştu.

“TROMBOSİT AFEREZİ 
BAĞIŞLARINA İHTİYACIMIZ 
VAR”

Trombosit’in, kanamayı 
durdurma ve önleme amaçlı 
kullanılabildiği gibi 
ameliyatlarda ve özellikle 
kanser hastalarının  

Bu hastanelerde tedavi gören 
hasta ve hasta yakınları 
halen kan aramaya devam 
etmektedir” ifadelerini 
kullandı.
“HEDEFİMİZ BAYAN KAN 
BAĞIŞÇISI ORANIMIZI 
YÜZDE 20-25 YAPMAK”

Gelişmiş ülkelerde bayan kan 
bağışçısı oranının yüzde 20-
25 olduğunu açıklayan Gök, “ 
Hedefimiz, bayan kan 
bağışçısı oranımızın gelişmiş 
ülkelerde olduğu gibi yüzde 
20-25 olmasıdır.

  Toplumda en zor görevleri 
üstlenen liderlik eden 
bayanlarımızın kan bağışçısı 
olmaları ve bu konuda bilinç 
kazanmaları en büyük 
isteğimizdir. 

   Bayanlarımızın inanmadığı 
ve liderlik etmediği hiçbir 
projeyi başarmamız 
imkânsızdır. Bayanlarımız 
kan bağışı konusunda yanlış 
bilgilere, olumsuz önyargılara 
sahiptir.

Manisa Büyükşehir Belediyesi, İzmir’de 
düzenlenen 4. İş Sağlığı ve Güvenliği 
Zirvesi’nde yer aldı. Toplantıda Manisa 
Büyükşehir Belediyesinin çalışmalarını 
anlatan Sağlık İşleri Daire Başkanı Talip 
Akbaş, “Belediye olarak biz, iş sağlığı ve 
güvenliğini bir aşıya benzetiyoruz. Çünkü ne 
kadar önlem alırsanız, bir hastalığa 
yakalanma riskiniz o kadar azalır” diye 
konuştu.

 ettikleri konuları da öğrenen 
minikler itfaiyecilik mesleğinin 
keyifli ve  zor yanlarını 
gözlemleyerek öğrenmiş 
oldu. İtfaiye kıyafeti giyen 
öğrenciler, hem bilgilendi 
hem de keyifli bir gün 
geçirmiş oldu. Binlerce 
öğrenciyi ağırlamaktan dolayı 
mutlu olduklarını belirten 
Büyükşehir Belediyesi İtfaiye 
Dairesi Başkanı Ali Gül, 
“Binlerce öğrencimiz İtfaiye 
Haftası’nda bizleri unutmadı. 
Burada mesleğimizle ilgili 
bilgi sahibi oldular. İtfaiye 
Haftasında toplam 3 bin 840 
çocuğumuzu ağırlayarak, 
itfaiye teşkilatımızın 
çalışmaları hakkında bilgi 
verdik” dedi
. (Haber Merkezi)

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi İtfaiye Dairesi 
Başkanlığı, 25 Eylül-1 Ekim 
tarihleri arasında kutlanan 
İtfaiye Haftası dolayısıyla 48 
anaokulundan toplam 3 bin 
840 minik öğrenciyi 
ağırlayarak, onlara itfaiyenin 
çalışmaları hakkında bilgi 
verdi.
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi İtfaiye Dairesi 
Başkanlığı, 25 Eylül-1 Ekim 
İtfaiye Haftası’nda merkezde 
30, ilçelerde 18 olmak üzere 
48 anaokulundan toplam 3 
bin 840 minik öğrenciyi 
ağırladı. Minik öğrenciler, 
öğretmenleri ve velileri ile 
birlikte itfaiye araç ve 
ekipmanlarını inceledi. İtfaiye 
çalışanlarından merak

tedavisinde de kullanıldığını 
kaydeden Gök, “Haftada iki 
işlemi aşmamak ve iki işlem 
arasında 48 saatten kısa süre 
bulunmamak koşulu ile, yılda 
24 kez aferez bağışı 
yapılabilir. Tam kan bağışının 
üzerinden

   4 hafta geçmesi 
gerekir.Bölgemizde 2015 
yılında 20.178 ünite trombosit 
aferezi kullanılmış olup, 
11.617 ünitesi Türk Kızılayı 
Ege Bölge Kan Merkezi 
tarafından gönüllü kan 
bağışçılarımızdan toplanan 
aferez bağışları ile 
karşılanmıştır. Türk Kızılayı 
olarak ihtiyacın n tamamını 
karşılayamadığımız için 
özellikle lösemili çocuklar ve 
yakınları aferez trombosit 
bağışçısı aramak zorunda 
kalmıştır. Halkımızın 
trombosit aferezi bağışlarına 
ihtiyacımız vardır”dedi.

“200’DEN FAZLA HASTA 
ACİL OLARAK KEMİK İLİĞİ 
NAKLİ BEKLEMEKTEDİR”
  TÜRKÖK Projesi hakkında 
da bilgi veren Gök, “T.C. 
Sağlık Bakanlığı ile Türk 
Kızılayı arasında, ulusal 
çapta bir kemik iliği bankası 
kurularak, kemik iliği nakli 
bekleyen hastalara umut

 olmak adına, TÜRKÖK 
projesi kapsamında işbirliği 
protokolü imzalanmış olup, 
Türk Kızılayı bu protokol ile 
‘’Kök Hücre Bağışçısı 
Kazanımı’’ görevini 
üstlenmiştir. TÜRKÖK Projesi 
protokolünün imzalanması 
sonrası hazırlık çalışmaları 
tamamlanarak 13 Ağustos 
2014 tarihi itibariyle bağış 
kabulüne başlanmıştır.

 Proje kapsamında Kan 
Hizmetleri Genel Müdürlüğü 
bünyesinde Kök Hücre 
Koordinasyon merkezi ve 12 
Bölge Kan Merkezinde 
Gönüllü Verici Merkezleri 
oluşturulmuştur. 

   Kan bağışçılarımızdan ve 
sadece kök hücre vericisi 
olmak isteyen tüm 
vatandaşlarımızdan bu amaç 
için sadece 1 numune tüp kan 
alınarak doku tipleme 
laboratuarına 
gönderilmektedir. Uygun 
eşleşme gerçekleştiğinde 
bağışçıyla tekrar iletişime 
geçilip bağışçının nakil 
merkezine yönlendirilmesi 
Türk Kızılayı tarafından 
yapılacaktır. Bağışçı 
kazanımında eğitim ve 
bilgilendirmeye son derece 
önem verilmektedir. 

Bu neden ile ülke genelinde 
bilgilendirmeler ve eğitimler 
yapılmaktadır. Projenin 
başladığı tarihten itibaren 
Türk Kızılayı tarafından tüm 
ülkede toplanan kök hücre 
bağışı sayısı 190 bin iken 
Ege Bölgesinde toplanan kök 
hücre bağışı 25 bin 526 tür.     

    Ülkemizde şu anda bin 
200’den fazla hasta acil 
olarak kemik iliği nakli 
beklemektedir.
TÜRKÖK Projesi kapsamında 
yapılan bağışlar ile bugüne 
kadar 210 kök hücre nakli 
yapılmıştır. Bu nakilleri 29 
tanesi bölgemizde 
gerçekleşmiştir.

    Yapılan taramalar 
neticesinde gerçekleşecek 
eşleşmeler tüm halkımızın 
başarısı olacaktır. 
   Şifa bekleyen hastalarımıza 
umut olmak için yürüdüğümüz 
bu yolda tüm halkımızın 
desteğine ihtiyacımız vardır. 
Ege Bölgesinde Türk Kızıl 
ayı’na ait tüm merkez ve sabit 
kan alma birimlerinde, 
sahada bulunan gezici kan 
alma ekiplerinde kök hücre 
bağışı kabul edilmektedir” 
ifadelerine yer verdi.

(Haber Merkezi)

Kan Bağışçıları Ödüllendirildi
Türk Kızılayı Ege Bölge Kan Merkezi Bölge Müdürü Dr. Gökay Gök, kan bağışına 
yönelik yaptığı açıklamada, Ege Bölgesinde her kan grubundan yeterli kan 
stokunun olması ve 365 gün kan ihtiyacının karşılanabilmesi için yıllık 400 bin 
ünite kan bağışına ihtiyacın olduğunu açıkladı.

BAŞKAN ÖMER GERİTER’DEN 
KENTSEL DÖNÜŞÜM ÇAĞRISI
Manisa Genç İş 
Adamları Derneği 
Başkanı (MAGİAD) Ömer 
Geriter, kentsel 
dönüşümle ilgili 
Büyükşehir, Yunusemre 
ve Şehzadeler 
Belediyelerine dönüşüm 
çağrısında bulundu. 
 Başkan Ömer Geriter, 
yetkililere seslenerek 
Manisa’daki kentsel 
dönüşümün bina bazlı 
değil, ada bazlı olarak 
düşünülmesi gerektiğini 
ve böylelikle daha 
yaşanabilir bir yaşam 
alanı oluşturulması 
gerektiğini vurguladı.
Başkan Ömer Geriter 
açıklamasında şu ifadeleri 
kaydetti: "Kentsel 
dönüşüm, kentteki afet 
riski taşıyan alanların 
belirlenip, sağlıklı ve de 
yaşanılabilir hale 
getirilmesidir.  Kanun, 
Türkiye’nin her tarafındaki 
kent ve köylerdeki 
ekonomik ömrünü 
tamamlamış, yıkılma riski 
taşıyan binaların devletin 
sağladığı yapım kredisi, 
kira yardımı, belediye 
harç-vergi avantajlarını da 
kullanarak yeniden 
yapılmasını 
öngörmektedir. Kısaca 
kentsel dönüşümle kaçak 
yapılaşmanın önüne 
geçilmesi, depreme 
dayanıklı olmayan, 
ekonomik ömrünü 
doldurmuş binaların 
yeniden yapılarak olası 
doğal afetler sonucu 
oluşacak zararların en aza 
indirilmesi 
amaçlanmaktadır. Kentsel 
dönüşüm riskli binaların 
yıkılıp yeniden yapılması 
yanında, yerleşim 
yerlerinin kongre ve kültür 
merkezleri, park ve 
eğlence alanları gibi 
modern ihtiyaçlarının 
karşılanmasını da 
içermektedir.”
Tarım ve sanayi kenti 
Manisa’ya yakışır 
kentsel dönüşüm 
vurgusu
Manisa’nın tarih 
dokusuyla, tarımıyla, 
sanayisiyle markalaşmış 
bir şehir olduğunu ve 
kentsel dönüşümünde tüm 
bunların göz önüne 
alınarak yapılması 
gerektiğini belirten Başkan 
Ömer Geriter sözlerini 
şöyle sürdürdü:"Bizlerin

 öngörüsü, Manisa’nın bina 
bazlı yıkılıp yeniden 
yapılanmaya değil her türlü alt 
yapısıyla, otoparkıyla, oyun 
alanlarıyla çevrili ada bazlı 
kentsel dönüşüme ihtiyacı 
olduğu yönündedir. Manisa 
tarihi dokusuyla, tarım ve 
sanayisiyle ülkemizde 
markalaşmış şehirlerden biri 
olmak istiyorsa bir an önce 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
öncülüğünde Şehzadeler ve 
Yunusemre Belediyelerimiz 
katkılarıyla bir araya gelmesi 
ve sunacakları bu hizmeti 
gecikmeden hayata geçirmek 
zorundadırlar. Manisa her 
geçen gün bu yönde 
yapılacak bir imar planı 
ihtiyacı ile yanıp 
kavrulmaktadır. Bizler Manisa 
Genç İş Adamları Derneği 
olarak her üç belediyemizi 
Manisa için ortak paydada 
buluşmaya ve ada bazlı 
kentsel dönüşüm için bir araya 
gelerek siyasi rekabetin değil 
hizmetin rekabetinde 
bulunmaya çağırıyoruz. Yeni 
ve yaşanabilir bir Manisa için, 
gelecek için biz varız. Manisa 
için çalışmaya bir kez daha 
herkesi davet ediyoruz.
(Hacer Merkezi)

Belediyeden Kavşak Projesinde Kazan-Kazan Formülü

Büyükşehir İş Güvenliği Zirvesinde

Manisa İtfaiyesi Binlerce Öğrenciyi Ağırladı
Manisa Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Dairesi Başkanlığı, 25 Eylül-1 Ekim tarihleri arasında kutlanan İtfaiye 
Haftası dolayısıyla 48 anaokulundan toplam 3 bin 840 minik öğrenciyi ağırlayarak, onlara itfaiyenin çalışmaları 
hakkında bilgi verdi.

Belediyesi’nin iş sağlığı ve 
güvenliği konusundaki 
hassasiyetini bir benzetmeyle 
aktaran Akbaş, “Biz bu 
durumu tıpkı aşılanmaya 
benzetiyoruz. Bir hastalığa 
karşı ne kadar tedbir alırsanız 
hastalığa yakalanma riskiniz 
o kadar azalır. Belki aşı bir 
sinek ısırığı kadar canınızı 
yakar ama uzun vadede size 
korunma sağlar. İş Sağlığı ve 
Güvenliği de bu durumun 
aynısıdır. Bu sebeple bu 
konuya bir angarya gözüyle 
bakılmaması gerektiğini her 
fırsatta her ortamda dile 
getiriyoruz” ifadelerini 
kullandı.Talip Akbaş’ın 
sunumunu katılımcılar büyük 
bir ilgiyle dinledi. Sunumun 
ardından Daire Başkanı 
Akbaş’a ve diğer 
konuşmacılara teşekkür 
plaketi takdim edildi. Sağlık 
İşleri Daire Başkanı Talip 
Akbaş, daire personelleri ile 
birlikte zirve kapsamında 
stant kuran firmaları da 
gezerek yetkililerden bilgi 
aldı.
(Haber Merkezi)

 

yapılanmanın getirdiği 
zorluklara rağmen, iş sağlığı 
ve güvenliği konusunda en alt 
kademeden yöneticilere dek 
bilincin üst düzeyde olduğunu 
vurguladı. Bu kapsamda 
Sağlık İşleri Daire Başkanlığı 
bünyesinde kurulan İş Sağlığı 
ve Güvenliği Şube 
Müdürlüğü’nün yapılanmasını, 
bugüne kadar yapılan 
çalışmaları ve eğitimleri 
anlattı. 

  Kurum olarak gelişime ve 
önerilere her zaman açık 
olunduğunun altını çizen 
Akbaş, “Bir talebimiz 
olduğunda ya da bizden bir 
şey talep edildiğinde biz 
öncelikle bunu bire bir 
görüşüyoruz. Yüz yüze 
iletişimden yanayız ve her 
konuda her türlü öneriye açık 
olduğumuz gibi desteğe ve 
işbirliğine de her zaman 
hazırız” diye 
konuştu.

 sunumuna başlayan Akbaş, 
Büyükşehir olma sürecinde 
yeniden 

Katılımcılara Plaketli 
Teşekkür
Manisa Büyükşehir 
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noktasında üzerimize düşeni 
yapacağız. Bilim insanları, 
sanatçılar eşliğinde 
çocuklarımıza, gençlerimize 
onun öğretilerini ulaştırmaya 
gayret edeceğiz. Emeği 
geçen tüm arkadaşlarıma 
teşekkür ediyorum.

     Manisa’ya yakışır bir 
program olacak. Tüm 
halkımızı 
organizasyonlarımıza davet 
ediyoruz” diye konuştu.
NESİLDEN NESİLE 
AKTARILACAK
Yunusemre Belediyesi’nin 
anlamlı bir çalışmaya imza 
attığını kaydeden AK Parti 
İlçe Başkanı Zafer İkinci ise, 
“Başkanımız Dr. Mehmet 
Çerçi ve ekibini tebrik 
ediyorum. Uluslararası Yunus 
Emre Günleri 
organizasyonunun 3.sünü 
yapacağız. 

    Her sene Yunus Emre 
Günleri kutlanacak. Değerli 
Başkanımızın başlattığı bu 
etkinlik İnşallah dilden dile, 
nesilden nesile devam eder” 
dedi.  
YEDİDEN YETMİŞE 
HERKESE HİTAP EDECEK
AK Parti İl Başkanı Berk 
Mersinli de konuşmasında şu 
ifadelere yer verdi: 
“Başkanımız Dr. Mehmet 
Çerçi, tıp doktoru 
olmasaymış, sanatçı 
olacakmış. Her dokunduğu 
yere sanatçı hassasiyeti ile 
temas ediyor. Geçtiğimiz 
günlerde cami temeli 
atılmıştı. Baktığımız zaman 
bir cami olmanın yanı sıra bir 
sanat eseri gibi bir eser 
ortaya çıkıyor.  

Yunusemre Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi, bu yıl 16-
22 Ekim tarihleri arasında 
gerçekleştirilecek 3. 
Uluslararası Yunus Emre 
Günleri programını 
Yunuspark’ta düzenlediği 
basın toplantısıyla 
kamuoyuna duyurdu. 
Toplantıya Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. Mehmet 
Çerçi, AK Parti İl Başkanı 
Berk Mersinli, AK Pari İlçe 
Başkanı Zafer İkinci, AK Parti 
İl Başkan Yardımcısı Özkan 
Satılmış, Belediye Başkan 
Yardımcıları Ramis Şiyak, 
Şule Uygur, İdris Avşar, 
Başkan Danışmanı 
Kefaeddin Öz, Daire 
Müdürleri ve basın 
mensupları katıldı. Toplantıda 
konuşan Belediye Başkanı 
Çerçi, bir hafta sürecek 
organizasyonun dopdolu 
geçeceğini söyledi.Bu yıl 9 
ülkenin katılacağı program 
hakkında bilgi veren Başkan 
Çerçi, 70’den 70’e herkese 
hitap eden bir etkinlik 
programı düzenlediklerini 
aktardı.
'AMACIMIZ ÖĞRETİLERİNİ 
GELECEK NESİLLERE 
AKTARMAK›
Belediye Başkanı Çerçi 
yaptığı konuşmada, “Yunus 
Emre’yi anmak, anlamak, 
felsefelerini, öğretilerini 
dünyaya duyurmak, 
sevdirmek ve tanıtmak 
amacıyla Yunus Emre’nin 
ismini taşıyan bir belediye 
olarak bu yıl 
organizasyonumuzun 3.sünü 
gerçekleştiriyoruz. 
Yunusemre Belediyesi olarak 
mesajlarının anlaşılması 

Yine Uluslararası Yunus 
Emre Günleri de her duyguya 
dokunan bir organizasyon. 
Bu yıl da 3.sü yapılıyor. Çok 
güzel yerlere temas etmişler. 

    Yediden yetmişe herkes bu 
etkinliklerde bir şeyler 
buluyor. Yunusemre Belediye 
Başkanımıza bu güzel 
organizasyondan dolayı çok 
teşekkür ederim”

‘SEVELİM SEVİLELİM’ 
TEMASI İŞLENECEK
‘Sevelim Sevilelim’ temasının 
işleneceği organizasyonda 
ünlü düşünürün yaşamı ve 
öğretileri yurtiçi ve 
yurtdışından 43 
akademisyenin katılacağı 
sempozyum, sergi ve o 
dönemi yansıtan geleneklerin 
sahnelendirilmesiyle 
günümüze aktarılacak; 
alanında uzman 
akademisyenler Yunus Emre 
felsefesini anlatacak. 

    Program kapsamında 18 
Ekim Çarşamba saat 
20.00’de Kültür Sitesi Lale 
Salonu’nda Hacı Bektaşı Veli 
Anadolu Kültür Vakfı, Yunus 
Emre’nin öğretilerini 
sahnelendirecek. 
NİHAT HATİPOĞLU, UĞUR 
IŞILAK VE AHMET ŞAFAK 
MANİSALILAR İLE 
BULUŞACAK 
Âmin Alayı ve birçok etkinliğin 
yer alacağı programda ünlü 
İlahiyat Profesörü Nihat 
Hatipoğlu da Manisalılar ile 
buluşacak. 

   20 Ekim Cuma akşamı 
Forum Magnesia AVM 
arkasındaki açık alanda 
gerçekleştirilecek programda 
Hatipoğlu, Yunus Emre ve 
İslam Felsefesi’ni aktaracak. 
Hatipoğlu’nun ardından 
Türkiye’nin sevilen 
ozanlarından Uğur Işılak 
Manisalı hayranlarıyla bir 
araya gelecek.

     21 Ekim Cumartesi Günü 
ise aynı alanda ünlü 
radyocular Afrikalı Ali ve 
Erkan Koç’un sunumuyla 
düzenlenecek programda 
Türk Halk Müziği Sanatçısı 
Ahmet Şafak sahne alacak.
    İŞTE ETKİNLİK 
PROGRAMI:
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10.00: Türk İslam Sanatları 
Sergisi Açılışı

Türkiye Esnaf ve 
Sanatkarlar 
Konfederasyonu (TESK)  
İstişare, Değerlendirme, 
Eğitim ve Mesleki 
Dayanışma Toplantısı 
Antalya'da başladı. 19 
Ekim’e kadar sürecek olan 
toplantılara 13 federasyon, 
82 esnaf ve sanatkarlar 
odaları birliği başkanı, 
yönetim kurulu üyeleri ve 
genel sekreterleri katıldı. 
Manisa’dan toplantıya 
TESK Yönetim Kurulu 
Üyesi ve MESOB Başkanı 
Hasan Geriter,  Türkiye 
Elektrik Elektronik 
Teknisyenleri Esnaf ve 
Sanatkarları Federasyonu 
Yönetim Kurulu Üyesi ve 
Manisa Elektronik 
Teknisyenleri Odası 
Başkanı Mehmet Üzen, 
Türkiye Kahveciler, 
Kıraathaneciler Büfeciler 

 delegelerini toplantıya 
davet etti. İllerdeki birlik 
yönetim kurulları ve 
federasyon yönetim kurulu 
üyeleri katılıyor. Mehmet 
isimli 4 başkanın yan yana 
gelmesi tamamen tesadüf 
oldu. Ben, Mehmet Üzen ve 
Mehmet Narin federasyon 
yönetim kurullarında görev 
yapıyoruz. Patronumuz 
Bakkallardan Odası’ndan 
başkan oldu. Bundan dolayı 
da Mehmet Ünlübaş da 
buradan katılıyor. Genel 
başkanımız Bendevi 
Palandöken yanımıza geldi, 
‘Herkes gelsin dileğini 
dilesin. Manisalılar burada’ 
dedi. Böyle bir durumun 
olmasından dolayı çok 
mutlu olduk. Genel 
başkanımızı da teşekkür 
ediyoruz bizimle beraber 
olduğu için” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

  Federasyonu ve Manisa 
Kahveciler Odası Başkanı 
Mehmet Çetin, 
TürkiyeUmum 
Ayakkabıcılar Federasyonu 
Yönetim Kurulu Üyesi ve 
Manisa Ayakkabıcılar Odası 
Başkanı Mehmet 
Narin,Manisa Bakkallar 
Odası Başkanı Mehmet 
Ünlübaş da katıldı. TESK 
Genel Başkanı Bendevi 
Palandöken,   Manisalı 4 
Mehmet başkanla bir araya 
geldi.  Mehmet’lerle birlikte 
fotoğraf çektiren 
Palandöken, “Manisalılar 
burada.

    Herkes gelsin dilek 
tutsun” diyerek bu anı 
ölümsüzleştirdi.
Konuyla ilgili bir açıklama 
yapan Manisa Kahveciler 
Odası Başkanı Mehmet 
Çetin, “TESK genel kurul

Kolları Başkanı Taha Okan 
Taniş “Yeni yönetimimiz ile 
birlikte ilk ziyaretimizi değerli 
Belediye Başkanımıza 
gerçekleştiriyoruz.
Belediye Başkanımızın da 
geçmiş dönemlerde Gençlik 
Teşkilatlarında görev 
yaptığını biliyoruz.  Buda 
bizleri ayrı memnun ediyor. 
Yönetim kurulu 
arkadaşlarımızı da sizlerle 
tanıştırmak için bugün 
buradayız. Bizleri böylesine 
sıcak ve samimi bir şekilde 
karşıladığı için çalışkan   
Belediye Başkanımız Ömer 
Faruk Çelik’ e çok teşekkür 
ediyorum. Şehzadeler 
Gençlik Kolları olarak her 
zaman Belediye 
Başkanımızın yanında 
olacağız” dedi.
 “GÖNÜL KIRMAYIN, 
MÜTEVAZİ OLUN”

Gençlerin AK Parti’ ye büyük 
ilgi gösterdiğini ifade eden 
Şehzadeler Belediye 
Başkanı Ömer Faruk Çelik 
“Yapılan kongrede göreve 
yeni seçilen Taha Okan 
Taniş kardeşimizi ve 
yönetimini tebrik ediyorum. 
Başarılı çalışmalar 
diliyorum. Gençlik bizim 
açımızdan son derece 
önemlidir. AK Partinin daha 
uzun yıllar memlekete 
hizmet edeceğinin en güzel 
göstergesidir. Partimizin 
güçlü ve dinamik yapısı 
Gençlik Kollarımızdır. AK 
Parti hareketinin uzun yıllar 
ayakta kalabilmesi ve bu 
davanın daha ileri 
seviyelere gitmesi gençlere 
verilen önemle bağlantılıdır. 
Çok şükür görüyoruz ki 
Partimizin gençlik kollarına

büyük bir ilgi var. Buda AK 
Partinin bu memlekette daha 
uzun yıllar hizmet edeceğinin, 
2023, 2071 hedeflerine çok 
rahat ulaşacağının bir 
göstergesidir. Seçilen değerli 
başkanımız ve yönetimine 
başarılar diliyorum. Uzun yıllar 
siyasetin içerisinde bulunmuş, 
teşkilatın farklı kademelerinde 
görev almış biri olarak genç 
kardeşlerimize en büyük 
tavsiyem; Mütevazı olun ve 
gönül kırmayın. AK Pati olarak 
bizim derdimiz milletimize en iyi 
şekilde hizmet etmektir. Hizmet 
ederken de bu ilkelere dikkat 
edersek Allah’ın izniyle başarı 
da kaçınılmaz olacaktır. Bizler 
siyaseti makam ve menfaat için 
yapmıyoruz. Bizler siyaseti 
hizmet için, davamız için 
yapıyoruz. Bunu yaparken de 
ilkelerimize uymamız gerekiyor” 
dedi
(Haber Merkezi)

Geçtiğimiz ay yapılan 
kongrede Şehzadeler İlçe 
Gençlik Kolları 
Başkanlığına seçilen Taha 
Okan Taniş, ilk ziyaretini 
Şehzadeler Belediye 
Başkanı Ömer Faruk Çelik’ 
e gerçekleştirdi. Yeni 
yönetimi tebrik eden 
Başkan Çelik, gençlere 
siyasette mütevazi 
olunması gerektiğini ifade 
etti.Şehzadeler Belediye 
Başkanı Ömer Faruk Çelik, 
geçtiğimiz ay yapılan 
kongreyle, AK Parti 
Şehzadeler Gençlik Kolları 
Başkanlığına seçilen Taha 
Okan Taniş ve yönetimini 
makamında ağırladı. 
Göreve geldikten sonraki ilk 
ziyaretlerini Başkan Çelik’ e 
yaptıklarını ifade eden, AK 
Parti Şehzadeler Gençlik 

kaybeden Türk Eğitim Sen 
Manisa Şube Başkanlarından 
merhum Recep 
Varlıakman’dan sonra yapılan 
ilk seçim olacak. Başkan 
Atalay, yönetim kurulu 
toplantısında başkanlığa 
seçilmişti. 
Manisa Merkez’de yaklaşık 
800, il genelinde 3 bin 300 
kişi 125 delegeyi seçmek için 
sandık başına gitti.  10’u 
doğal delege olmak üzere 
toplam 135 delege yeni 
başkanı seçmek için sandık 
başına gidecek. İnşallah bu 
seçimin sonunda kazanan 
Türk Eğitim Sen ailesinin 
olacağına inancımız tamdır” 
diye konuştu. 

.11 Kasım 2017’de 6. Olağan 
Genel Kurulunu 
gerçekleştirecek olan Türk 
Eğitim Sen Manisa 
Şubesi’nde seçim süreci 
başladı.5 Ekim’e kadar 
delege müracaatları 
alınırken, delege 
müracaatları askıya çıktıktan 
sonra kesinleşen delege 
listeleriyle birlikte ilçelerde 
delege seçimleri yapıldı. 
11 Kasım’da yapılacak olan 
seçimde başka aday 
çıkmazsa mevcut Başkan 
Mustafa Atalay ile Şube 
Teşkilatlandırma Sekreteri 
Hamit Aydın yarışacak. Bu 
seçim aynı zamanda 4 
Ağustos 2015’te hayatını 

 Türk Eğitim Sen ailesine, 
ülkemize hayırlı uğurlu 
olmasını diliyorum. Bizim 
amacımız ve gayemiz Türk 
Eğitim Sen bayrağını bir 
basamak daha yukarı 
taşımaktır. Mustafa 
Başkanımı

    zın olsun, bizlerin olsun 
bundan başka bir amacı yok. 
Teşkilatımıza hizmet etmek 
için birbirimizle yarışıyoruz. 
Bu da bizleri mutlu ediyor. 
Demokratik ve kardeşçe 
gitmesinden dolayı 
camiamızdan tebrikler 
alıyoruz. İnşallah bu seçimin 
sonunda kazanan Türk Eğitim

Uluslararası Yunus Emre Günleri Bugün Başlıyor
Yunusemre Belediyesi’nin, ünlü Türk Düşünürü Yunus Emre’nin 
öğretilerini gelecek nesillere aktarmak için bu yıl 3.sünü düzenlediği 
Uluslararası Yunus Emre Günleri başlıyor. 16-22 Ekim tarihleri 
arasında gerçekleştirilecek etkinliklerde bu yıl ‘Sevelim Sevilelim’ 
teması işlenirken; alanında uzman akademisyenler, birbirinden değerli 
sanatçılar Manisa’da ağırlanacak.

 Türk Ahşap Oyma Sanatı 
Gösterisi
            Yer: Kültür Sitesi Lale 
Salonu Fuayesi
12.00: Uluslararası Misafir 
Öğrenciler Ülke Tanıtım 
Stantları Açılışı
            Aşure ve Şerbet İkramı
            Yer: 15 Temmuz 
Demokrasi Meydanı
14.00: Yunus Emre Sevelim 
Sevilelim Temalı Resim Sergisi

(Haber Merkezi)

   Yer: Forum Magnesia AVM
20.00: Yunusemre TSM Korosu ile 
Yunus Emre Anma Programı
            Yer: Kültür Sitesi Lale 
Salonu
 
17 EKİM SALI
15.00: Amin Alayı
            Yer; Ayn-ı Ali Türbesi
16.00: Uluslararası Misafir 
Öğrenciler Ülke Tanıtım Stantları 
Aşure ve Şerbet İkramı
            Yer: 15 Temmuz Demokrasi 
Meydanı
17.30-18.30: Yunus Emre 
Sahneleri
            Yer: Şeyh Fenari Cami, 
Ayn-ı Ali, Forum Magnesia AVM

18 EKİM ÇARŞAMBA
15.00: Yunus Emre’de Zaman 
Mekan ve İnsan Fotoğraf Sergisi
            Yer: Forum Magnesia AVM
16.00: Uluslararası Misafir 
Öğrenciler Ülke Tanıtım Stantları 
Aşure ve Şerbet Dağıtımı
            Yer: 15 Temmuz Demokrasi 
Meydanı
17.30-18.30: Yunus Emre 
Sahneleri
            Yer: Şeyh Fenari Cami, 
Ayn-ı Ali, Forum Magnesia AVM
20.00: Cemevi Programı – Manisa 
Hacı Bektaş-ı Veli Anadolu Kültür 
Vakfı
            Yer: Kültür Sitesi Lale 
Salonu

19 EKİM PERŞEMBE
10.00-17.00: 3. Uluslararası Yunus 
Emre Sempozyumu
            Yer: Kültür Sitesi Lale 
Salonu
17.30-18.30: Yunus Emre 
Sahneleri
            Yer: Şeyh Fenari Cami, 
Ayn-ı Ali, Forum Magnesia AVM
 
20 EKİM CUMA
10.00-17.00: 3. Uluslararası Yunus 
Emre Sempozyumu
            Yer: Kültür Sitesi Lale 
Salonu
13.00-19.00: Niloya – Harika 
Kanatlar – Keloğlan Gösterisi
            Yer: Forum Magnesia AVM 
Arkası
20.00: Söyleşi: Nihat Hatipoğlu - 
Halk Konseri: Uğur Işılak
            Yer: Forum Magnesia AVM 
Arkası
 
21 EKİM CUMARTESİ
13.00-19.00: Niloya – Harika 
Kanatlar – Keloğlan Gösterisi
            Yer: Forum Magnesia AVM 
Arkası
20.00: Söyleşi: Erkan Koç, Afrikalı 
Ali - Halk Konseri: Ahmet Şafak
            Yer: Forum Magnesia AVM 
Arkası
 
22 EKİM PAZAR
13.00-19.00: Niloya – Harika 
Kanatlar – Keloğlan Gösterisi
            Yer: Forum Magnesia AVM 
Arkası 

 Sen ailesinin olacağına 
inancımız tamdır” diye 
konuştu. Türk Eğitim Sen 
Manisa Şube Başkanı 
Mustafa Atalay, Türk Eğitim 
Sen’in 6. Olağan Genel Kurul 
sürecinin başladığını ifade 
ederek,
 “Seçimlerimiz demokrasi 
şöleni içerisinde yürütülüyor. 
Şehzadeler ilçemizde 27 
adaydan 12 delege, 
Yunusemre’de ise 32 
adaydan 16 delegemiz belli 
oldu.  İnşallah bu seçimin 
sonunda kazanan Türk 
Eğitim Sen ailesinin 
olacağına inancımız tamdır” 
diye konuştu.

Türk Eğitim Sen Manisa Şubesi’nde Seçim Süreci Başladı
.11 Kasım 2017’de 6. Olağan Genel Kurulunu 
gerçekleştirecek olan Türk Eğitim Sen Manisa Şubesi’nde 
seçim süreci başladı.

MEMUR SEN AÇLIK VE 
YOKSULLUK ARAŞTIRMASI

Memur-Sen olarak her ay düzenli olarak 
yaptığımız “açlık-yoksulluk” 
araştırmasına göre, Türkiye’deki 4 kişilik 
bir ailenin açlık sınırı bin 717 TL, 
yoksulluk sınırı ise 4 bin 847 TL olarak 
belirlendi.
Memur-Sen İl Temsilcisi Mustafa İrğat 
her ay düzenli olarak yapılan açlık-
yoksulluk araştırmasına göre Eylül 
ayında Türkiye’deki 4 kişilik bir ailenin 
açlık sınırı bin 717 TL, yoksulluk sınırı 
ise 4 bin 847 TL olarak tespit edildiğini 
belirtti. Yapılan araştırmaya göre Eylül 
ayında Ağustos ayına göre gıda madde 
fiyatlarında ortalama yüzde 0,49’luk bir 
artış yaşandı. Eylül ayında göze çarpan 
en büyük artışlar yüzde 14,75 artışla 
yeşil soğan, yüzde 9,95 artışla karpuz, 
yüzde 9,41 artışla sivri biber, yüzde 
9,02 artışla patlıcan; en çok göze 
çarpan düşüşler ise yüzde 14,60 
azalışla elma, yüzde 13,42 azalışla 
balık, yüzde 13,15 azalışla üzüm, yüzde 
8,80 azalışla şeftali, yüzde 8,78 azalışla 
erik madde fiyatlarında yaşandı.
Aydınlanma madde fiyatında ise Eylül 
ayında Ağustos ayına göre herhangi bir 
değişim gözlemlenmedi.Giyim ve 
Ulaşım Madde Fiyatlarında Artış 
Yaşandı Eylül ayında Ağustos ayına 
göre giyim fiyatlarında ise ortalama 
yüzde 1,16’lık bir artış gözlendi. Giyim 
madde fiyatlarında Ağustos ayına göre 
en göze çarpan değişimler yüzde 8,62 
artışla çocuk sweatshirtü, yüzde 4,87 
artışla kadın ceketi, yüzde 4,84 artışla 
kadın eşofmanı madde fiyatlarında 
oldu. Bununla birlikte giyim madde 
fiyatlarında Ağustos ayına göre yüzde 
5,49 azalışla kadın tişörtü, yüzde 5,39 
azalışla erkek tişörtü, yüzde 4,96 
azalışla terlik madde fiyatlarında düşüş 
gözlemlendi Eylül ayında Ağustos ayına 
göre ısınma madde fiyatlarında 
ortalama yüzde 1,23’lük bir artış 
gözlenirken; Eylül ayında Ağustos ayına 
göre barınma madde fiyatlarında 
ortalama yüzde 0,94’lük bir artış oldu.
Eylül ayında Ağustos ayına göre sağlık 
madde fiyatlarında ortalama değişim 
yüzde 0,65’lik bir artış olarak 
gözlenirken, en göze çarpan değişimin 
yüzde 3,04 artışla derece madde 
fiyatlarında olduğu gözlendi. Bununla 
birlikte sağlık madde fiyatlarında 
Ağustos ayına göre herhangi bir düşüş 
gözlemlenmedi. Ulaşım madde 
fiyatlarında yüzde 0,90’lık bir artış 
olduğu belirlendi.

Haberleşme ve Eğitim Fiyatlarında 
Artış Yaşandı Eylül ayında Ağustos 
ayına göre haberleşme madde 
fiyatlarında ortalama değişim yüzde 
0,56’lık bir artış olarak yansıdı. 
Haberleşme madde fiyatlarında 
Ağustos ayına göre en göze çarpan 
değişimin yüzde 3,59 artışla cep 
telefonu görüşme ücreti madde 
fiyatında olduğu gözlendi.
Bununla birlikte haberleşme madde 
fiyatlarında Ağustos ayına göre yüzde 
0,48 azalışla telefon ekipmanları 
madde fiyatında düşüş gözlemlendi.
Eğitim-kültür madde fiyatlarında 
yüzde 0,41’lik bir artış oldu. Eğitim-
kültür madde fiyatlarında Ağustos 
ayına göre değişimin yüzde 11,12 
artışla anaokulu ücreti, yüzde 5,36 
artışla gazeteler madde fiyatlarında 
olduğu gözlendi. Bununla birlikte 
eğitim-kültür madde yüzde 27,46 
azalışla yurtiçi bir hafta ve daha fazla 
süreli turlar, yüzde 10,42 azalışla yurt 
dışı bir hafta ve daha fazla süreli 
turlar madde fiyatlarında düşüş 
olduğu tespit edildi.Kişisel temizlik ve 
bakım madde fiyatlarında yüzde 
1,20’lik bir artış gözlendi. Kişisel 
temizlik ve bakım madde fiyatlarında 
Ağustos ayına göre en göze çarpan 
değişimin yüzde 3,32 artışla sabun 
madde fiyatlarında olduğu tespit 
edildi. Bununla birlikte kişisel temizlik 
ve bakım madde fiyatlarında Ağustos 
ayına göre yüzde 0,29 azalışla tıraş 
malzemeleri madde fiyatında düşüş 
gözlemlendi.
Çevre ve su madde fiyatlarında yüzde 
0,55’lik bir artış yaşandı. Çevre ve su 
madde fiyatlarında Ağustos ayına 
göre en göze çarpan değişimlerin 
yüzde 1,15 artışla badana ve boya 
malzemeleri; 0,44 azalışla yangın, 
hırsızlık ve diğer afetler için sigorta 
madde fiyatlarında olduğu gözlendi.
Ağustos ayına göre en göze çarpan 
değişimlerin yüzde 9,6 artışla servis 
ücreti fiyatlarında olduğu gözlendi. 
Bununla birlikte ulaşım madde 
fiyatlarında yüzde 2,41 azalışla araba 
kiralama ücreti madde fiyatlarında 
düşüş gözlemlendi.
Mustafa İrğat

Memur Sen İl Temsilcisi

Sağlık Sen Şube Başkanı

TESK İstişare, Değerlendirme, Eğitim ve Mesleki Dayanışma Toplantısı Başladı
Türkiye Esnaf ve Sanatkarlar Konfederasyonu (TESK)  İstişare, Değerlendirme, Eğitim ve Mesleki DayaTurgutlu’nun kaderini değiştirerek tarihine damga vuracak Battı-Çıktı Kavşak Projesi çalışmaları başladı.nışma 
Toplantısı Antalya'da başladı. 19 Ekim’e kadar sürecek olan toplantılara 13 federasyon, 82 esnaf ve sanatkarlar odaları birliği başkanı, yönetim kurulu üyeleri ve genel sekreterleri katıldı.

Taniş ’ten ilk Ziyaret Başkan Çelik’e

tamamlanmasının 
akabinde yol yapım 
çalışmasına başladı. 
Mahallemizde 
altyapının 
tamamlandığı her yerde 
bu çalışmaları 
sürdürüyoruz” dedi.  

MAHALLELİ 
HİZMETLERDEN 
MEMNUN 

Yunusemre 
Belediyesi’nin 
mahallede hummalı bir 
çalışma yürüttüğünü 
kaydeden Barbaros 
Muhtarı Siyami Alak da, 
belediyenin mahalleye 
güzel hizmetler 
kazandırdığını belirtti. 
Muhtar Alak, 

   “Yunusemre 
Belediyesi  çok güzel 
hizmetleri mahallemize 
kazandırıyor. Yapılan 
çalışmalardan dolayı 
Yunusemre Belediye 
Başkanımız Dr. 
Mehmet Çerçi’ye çok 
teşekkür ederim” diye 
konuştu.

(Haber Merkezi)

Yunusemre Belediyesi 
Barbaros Mahallesi’nde 
kilitli parke ve bordür 
döşeme, aydınlatma, 
kaldırım düzenleme 
çalışması yapıyor. 

   Vatandaşların yeşil, 
temiz ve güzel bir 
şehirde yaşaması için 
çalışmalarını sürdüren 
Yunusemre Belediyesi, 
Barbaros Mahallesi’nde 
de yol düzenleme 
çalışması 
gerçekleştiriyor. 
 Mahallede altyapı 
çalışmalarının 
tamamlandığı yerlerde 
yol çalışmasına 
başlayan ekipler, kilitli 
parke ve bordür 
döşeme ile kaldırım 
düzenleme çalışması 
yapıyor.
Bölgede hummalı bir 
çalışma yürütüldüğünü 
kaydeden Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi, konuya 
ilişkin yaptığı 
açıklamada, 
“Ekiplerimiz, Barbaros 
Mahallesi’nde altyapı 
çalışmalarının 

YUNUSEMRE’DEN BARBAROS’TA HUMMALI ÇALIŞMA
Yunusemre Belediyesi Barbaros Mahallesi’nde kilitli parke ve bordür 
döşeme, aydınlatma, kaldırım düzenleme çalışması yapıyor. 

Geçtiğimiz ay yapılan kongrede Şehzadeler İlçe Gençlik Kolları Başkanlığına seçilen Taha Okan 
Taniş, ilk ziyaretini Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik’ e gerçekleştirdi.


